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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. április 25-én 14:30 órai kezdettel 

megtartott soros nyílt ülésének 

 

Tárgysorozata:  

Jegyzőkönyve:            

Határozata:  71 – 93 

 

     T á r g y s o r o z a t a 

 
 1.)   Tsp. Előterjesztés a Monori Rendőrkapitányság 2012. évi beszámolójára a  

bűnügyi és közbiztonsági tevékenységéről    

                      Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester  

 
 2.)   Tsp. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára 

                    Előterjesztő: Szente Béla alpolgármester 

          

 3.)   Tsp. Előterjesztés Hidvégi Nóra, Kővári Kálmán telekvásárlási igényére 

                    Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

 4.)   Tsp. Előterjesztés a Konyha és Napközi épület fűtési rendszerének kérdésére 

        Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester 

      

             5.)    Tsp. Előterjesztés képviselő-testületi határozatszámok javítására 

         Előterjesztő:  Vargáné Vass Éva jegyző  

           

6.)   Tsp. Előterjesztés a költséghatékonyabb LED világítás megvalósítására 

       (utcai közvilágítás), ajánlat 

         Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester  

   

 7.)   Tsp: Egyebek 

 

  

 

Monorierdő, 2013. május 6.  

 

         

 

 

        Dr. Páczi Antal   

        alpolgármester  
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. április 25-én 14:30 órai kezdettel 

a Polgármesteri Hivatal Dísztermében megtartott soros nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:  dr. Páczi Antal alpolgármester, Szente Béla alpolgármester, Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, 

dr. Pácziné Félix Anna, Szalai Gábor képviselők 

 

Távollévő:   ---- 

Meghívottak: Szmodics Róbert alezredes a Monori Rendőrkapitányság vezetője 

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző 

       Balya András aljegyző 

         

Megjelentek: Nagy Lászlóné újság szerkesztő 

            Vad Mária  állampolgár  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 6  fő 

képviselő jelen van.  

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja Borbás Elvira és Dzsupin Imréné képviselőket. A jegyzőkönyv 

vezetésére felkéri Kifutné Szerencsi Ildikót.  

 

A napirendi pontok átrendezését javasolja. Az 5. napirendi pont az Előterjesztés a Monori Rendőrkapitányság 

2012. évi beszámolójáról, bűnügyi és közbiztonsági tevékenységéről lenne az első és a többi napirend eggyel 

lejjebb rendeződne. Kiosztással megkapták az „alpolgármesteri tisztség összeférhetetlensége” előterjesztést, 

az anyagot nem javasolja a napirendek közé felvenni. Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e 

valakinek más javaslata. Megállapítja, hogy nincs.   

   

A Képviselő-testület a napirendi pontokat a módosításokkal együtt, a jegyzőkönyv-hitelesítők, 

valamint a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja. 

 

 Interpellációk, kérdések  

 

Borbás Elvira képviselő: A parkban rongálások történnek, a lakosság is jelezte. A gyerekek ott  

dohányoznak, amíg ott vagyunk nem teszik, majd ahogy eltávozunk folytatják. Szétdobálják a 

csikkeket, rendetlenkednek. Osztályfőnöki órán is megpróbáltunk beszélni velük, nem sok 

eredménnyel. A rendőrkapitány urat is kértem, hogy tanítás előtt és a tanítási idő végén többet 

járőrözzenek a területen.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Erre különösebben nem válaszolnék, mivel már a bizottsági 

ülésen a kapitány úr is válaszolt.  

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Tudomásom szerint van térfigyelő kamera, esetleg segítség lenne a 

gyerekeket beazonosítani.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Nem a beazonosítással van a baj, hanem azzal, hogy nem lehet 

őket büntetni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Jelenleg nem működik a térfigyelő, mivel én nem vagyok 

jogosult a kezelésére. Ezt először jogilag kell rendezni, mert az is meg van szabva, hogy kiket lehet 

megfigyelni és ki nézheti meg a felvételeket.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: A kapitány úrhoz  szeretnék egy kéréssel fordulni, hogy az új 
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önkormányzati épület környékén is egy kicsit gyakrabban járőrözzenek, mivel bent a területen 

futtatják a kutyákat. A belépni tilos tábla ugyan nincs kitéve még, de valami megoldást keresni 

kellene.   

 

Szmodics Róbert alezredes: A kamera rendszert belátható időn belül orvosolni fogjuk. A 

gyerekeket 14 életévükön felül lehet már büntetni szemetelésért,  de igazából nagy foganatja a 

szabálysértési eljárásnak  nem lesz. A dohányzás miatt az ÁNTSZ tud fellépni.  Az új 

önkormányzati épület gyakoribb megfigyelését ki fogom adni a kollégáknak. Amíg a hivatal ott 

nem működik, addig az lezárt önkormányzati terület, aminek az a jelentősége, hogy ha valaki 

illetéktelenül használja a lezárt területet magánlak sértés miatt szabálysértési eljárást tudunk 

kezdeményezni. Akár 50 E Ft-ra is lehet a helyszínen büntetni, ennek kellő visszatartó hatása 

szokott lenni.  

 

Borbás Elvira képviselő: A bizottsági ülésen is elmondtam már, hogy az iskola bitumenes pályáján 

tanítási időn kívül illetéktelen személyek jelennek meg. Zavarja a lakókat, ez is magánterület 

átmásznak a kapun.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérdezi, hogy van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, 

hogy nincs.  
 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt határidejű 

határozatokról 

 

Szente Béla alpolgármester: A hulladékgazdálkodásnál oda van írva, hogy folyamatban van. Itt 

határozatot kell hoznunk, mert a Hírös Kft.-vel kapcsolatban valószínűleg szerződés bontást kell 

eszközölnünk, ezt majd az egyebekben ismét fel fogom vetni. Valamint a piaci asztalokkal 

kapcsolatban is alá kellene írni a szerződést, erről is dönteni kell.  

 
Dr. Páczi Antal alpolgármester : A Hírös Kft.-vel kapcsolatban a környező polgármesterek május elején 

tartanak megbeszélést. Ha nincs több kérdés, hozzászólás kérem, hogy kézfeltartással fogadjátok el. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal -egyhangúlag- a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről 

valamint  a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 1.)   Tsp. Előterjesztés a Monori Rendőrkapitányság 2012. évi beszámolójára a  

         bűnügyi  és közbiztonsági tevékenységéről 

 

Borbás Elvira képviselő: A bizottsági ülésre egy nagyon tartalmas beszámolót kaptunk, a kapitány 

úr akkor szóban be is számolt mindenről.  Szeretném megköszönni a tevékenységüket és külön is 

köszönöm a rendezvényeken való közreműködést, azok biztosítását.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Én is köszönöm a rendőrség munkáját, az anyag valóban nagyon 

részletes. Köszönöm Darabánt úrnak is a munkáját, reméljük mielőbb felépül. A szabadidős 

rendőrökkel kapcsolatban át adnám a szót Szente Béla alpolgármesternek.  

 

Szente Béla alpolgármester: Ez a környező településeken már működik az alezredes úrral 

egyeztettem, hogy előerjesztés formájában is segítséget fogok kapni.  

 

Szmodics Róbert alezredes: Jogilag van arra lehetőség, hogy javadalmazásért szabadidős 

rendőröket lehet foglalkoztatni. A környező településeken pl. Pilis, Üllő, Nyáregyháza hamarosan 

kidolgozásra kerül. Javaslatot fogunk tenni a településeknek ezzel kapcsolatban és ésszerű keretek 
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között lehet szabadidős rendőröket foglalkoztatni. Teljes szolgálati felszereléssel, a jogszabályban 

megengedett minden lehetőségével tevékenykedünk. Az önkormányzat dönti el, hogy milyen idő 

intervallumban, milyen területre, milyen szakfeladatra kívánja igénybe venni. Keretszerződést kell 

kötni, gyakorlatilag cél feladatot is meg lehet jeleníteni. Ez az önkormányzatra is feladatot ró, 

hiszen ki kell jelölni egy felelős személyt, aki havi szinten egyeztet a szabadidős rendőrök 

parancsnokával. Az önkormányzatnak gyakorlatilag annyi a dolga, hogy a Szente úr megvizsgálja 

az önkormányzat anyagi lehetőségét, ezt az előterjesztést a képviselő-testület megtárgyalja, 

megszavazza. A javaslat át szokott menni különösebb nehézség nélkül. A szerződést egy évre lehet 

kötni, utána minden évben újítani kell. A szerződés polgárjogi feltételekkel köttetik, 30 napos 

felmondási idővel és ekkor a rendőrség természetesen nem fog inkasszózni. Ahol ez a rendszer 

kiépült ott hibátlanul üzemel. Ezzel kapcsolatban az alpolgármester urak elektronikus úton belátható 

időn belül megkapják a javaslatot.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs kérem, aki 

egyetért a beszámolóval kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a beszámolót elfogadja, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

71/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 
   a Monori Rendőrkapitányság 2012. évi beszámolójáról,  

               a bűnügyi  és közbiztonsági tevékenységéről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monori Rendőrkapitányság 2012. évi 

beszámolóját a bűnügyi és közbiztonsági tevékenységéről elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
 2.)   Tsp. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára 

 

Szente Béla alpolgármester: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság ülésén tájékoztatási 

jelleggel foglalkoztunk a napirenddel, ahol az a döntés született, hogy az előterjesztésnek 

megfelelően a bizottság a határozati-javaslatot elfogadta és egyes csoportokkal külön külön is 

foglalkozni fognak az év folyamán, mivel egy évre előre tervezni lehetetlen. Kérném, hogy a 

képviselő-testület a határozat-tervezet szerint fogadja el.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Sajnos nem tudjuk, hogy milyen minket érintő anyagi változások 

lesznek, de minél többet beszélünk róla, annál jobban lehet alakítani rajta. 

Aki a határozat-tervezettel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozat-tervezetet elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

72/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 
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      az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2014. évi 

költségvetési koncepcióját - mint a költségvetés kidolgozásának alapját - az alábbiak szerint fogadja 

el: 

 

- Az intézményrendszer működésének felülvizsgálata, működőképességének - a takarékossági 

szempontok figyelembevételével – megőrzése.   

 

- A költségvetési előirányzatok tervezésekor a kötelező önkormányzati feladatok prioritását 

biztosítani kell. Önként vállalt feladat a költségvetésben akkor tervezhető, ha annak pénzügyi 

fedezete az önkormányzat saját bevételéből megteremthető. Az önként vállalt feladat kiadásainak 

finanszírozása a kötelező önkormányzati feladat ellátását nem veszélyeztetheti. 

 

- A helyi szociális rendeletben és egyéb rendeletekben meghatározott önkéntes önkormányzati 

juttatások felülvizsgálata. 

 

- Az önkormányzat 2014. évben is fontos feladatának tartja a helyi társadalmi szervezetekkel való 

együttműködést, melyek általában kulturális, polgári védelmi, sport területekre terjednek ki.  

 

- 2014. évben is fontos célkitűzés a pályázati lehetőségek figyelemmel kísérése, és a lehetőségek 

kihasználása.  

- Az Önkormányzat forgalomképes ingatlanjainak felülvizsgálata, ingatlanok értékesítésének, 

hasznosításának vizsgálata, és megvalósítása. Ingatlanértékesítés bevételei csak beruházásra és 

felújításra fordíthatóak, illetve a pályázatok önrészeinek biztosítására.  

 

- A felújításokra és felhalmozási kiadásokra tervezett összegek működési kiadásra nem át- 

csoportosíthatók.  

 

- Az újabb beruházási és felújítási kötelezettség vállalás előtt figyelembe kell venni a meglévő 

intézményekkel kapcsolatos kötelezettségeket, továbbá a fedezetül szolgáló bevételek realizálását. 

 

- Az adókintlévőségek csökkentése érdekében tovább kell folytatni a következetes végrehajtási és 

ellenőrzési tevékenységet.     

 

- Az állami támogatások tervezése a mindenkori költségvetési törvény szerint vehető majd 

figyelembe. 

 

- Működési kiadások meghatározásakor a takarékos és hatékony gazdálkodás elvét továbbra is 

érvényre kell juttatni.  

 

- A költségvetés előkészítésekor a jogszabályon, szerződésen, megállapodáson alapuló kiadások 

elsődlegességét biztosítani kell.  

 

- A költségvetésben a nem várt kiadások finanszírozhatósága érdekében általános tartalékot kell 

képezni. Ennek mértéke a működési költségvetés összegének 0,5 %-a. 

 

- A Képviselő-testület 2010-2014. évekre vonatkozó gazdasági programjában meghatározott 

feladatok fegyelembe vétele. 
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A Képviselő-testület utasítja a Jegyzőt, hogy a költségvetési terv készítésekor a koncepcióban 

elfogadott döntéseket vegye figyelembe.  

  

Határidő: 2014. évi költségvetés készítése 

Felelős: Szente Béla polgármester  

   Vargáné Vass Éva jegyző  

 

14:53 Dr. Pácziné Félix Anna képviselő elhagyja a termet. A jelenlévő képviselők száma 5 fő. 

 
  3.)   Tsp. Előterjesztés Hidvégi Nóra, Kővári Kálmán telekvásárlási igényére 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Hidvégi Nóra és Kővári Kálmán telekvásárlási igényt nyújtott be, 

az önkormányzatnak nem igazán van ilyen telke. Nem írták le, hogy a telken milyen tevékenységet 

kívánnak folytatni, mit kívánnak tenni. Akit elértem telefonon azt mondta, hogy megújuló energia 

hasznosításra gondoltak.  

 

Szalai Gábor képviselő: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságon olyan döntés született, hogy 

a következő ülésre határozzák meg konkrétan, hogy milyen tevékenységre kívánják a területet 

használni és akkor tudunk dönteni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem, aki egyetért a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 

döntésével az kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 5 igen - egyhangú – szavazattal a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 

döntését elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

73/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 
    

       Hidvégi Nóra, Kővári Kálmán telekvásárlási igényére 

    

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság  

javaslatát elfogadja és úgy dönt,  hogy Hidvégi Nóra és Kővári Kálmán nyújtson be részletes tervet, 

hogy a telket milyen tevékenységre szeretnék hasznosítani, milyen beruházást szeretnének 

létesíteni. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 
 

 4.)   Tsp. Előterjesztés a Konyha és Napközi épület fűtési rendszerének kérdésére 

 

Szalai Gábor képviselő: Régebbi téma ez, hogy felvesszük a vállalkozóval a kapcsolatot, hogy az iskola és 

a napközi otthon fűtési rendszerét megcsinálta volna és részletekbe kellene fizetni. Ez a folyamat megszűnt, 

ezért arra kérem Szente Béla alpolgármester urat, hogy vegye fel a vállalkozóval a kapcsolatot. 

 

15:09 Dr. Pácziné Félix Anna képviselő visszatér a terembe. A jelenlévő képviselők száma 6 fő. 
 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Én már megkerestem ezt az embert, a cég még mindig 

foglalkozik ezzel a tevékenységgel, szívesen eljön újra és ad javaslatot. A meglévő gázkazánok 
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közel 40 évesek, ezek felújítása gazdaságtalan. A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság is azt 

javasolta, hogy mielőbb vegyük fel a kapcsolatot a vállalkozóval, hogy a következő fűtési idényre 

feltudjunk készülni. Az energia árak általában emelkedni szoktak, fontos szempont ezért a 

gazdaságosság, esetleg valami megújuló energiával rásegíteni. Aki egyetért a  Pénzügyi és 

Területfejlesztési Bizottság javaslatával, hogy vegyük fel a vállalkozóval a kapcsolatot és a májusi 

soros ülésre konkrét javaslattal álljunk elő az kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 

döntését elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

74/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

            a  konyha és napközi épület fűtési kérdéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a  Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága 

javaslatát elfogadja és úgy dönt,  hogy a fűtés korszerűsítésével foglalkozó vállalkozóval – akinek a 

nevét nem tudják - vegye fel a kapcsolatot és folytasson tárgyalásokat. 

 

Határidő: 2013. májusi soros ülés 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
  5.)    Tsp. Előterjesztés képviselő-testületi határozatszámok javítására 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A képviselő-testület is tudja, hogy mostanában igen gyakran üléseztek 

és talán ez is hozzájárult ahhoz, hogy az 53 – 54 – 55 - 56 - 57-es, -ráadásul az 56-os kétszer is 

szerepel-, határozat számokat a jegyzőkönyvben elszámozták. Ezeket a határozat számokat kérik a 

képviselő-testülettől, hogy a határozati javaslatnak megfelelően szíveskedjenek változtatni. Az 

érintettek a határozat-kivonatokat ismételten megkapják.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Ha nincs kérdés, hozzászólás, akkor aki azzal egyetért, hogy a 

határozat-tervezetnek megfelelően változzanak a határozat számok kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

75/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

                  Képviselő-testületi határozatok sorszámának javításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. április 02-án meghozott 

határozatainak sorszámát az alábbiak szerint javítja: 

 

53/2013.(IV. 02.) Kt. hat. EKSZB létrehozása   57/2013. (IV. 02.) Kt. határozat 

számra változik 
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54/2013.(IV. 02.) Kt. hat. PTB tagjainak változása   58/2013. (IV. 02.) Kt. határozat 

számra változik 

55/2013.(IV. 02.) Kt. hat. Alpolgármester jelölése    59/2013. (IV. 02.) Kt. határozat 

számra változik 

56/2013.(IV. 02.) Kt. hat. Alpolgármester vál.SzSzB. létrehozása 60/2013. (IV. 02.) Kt. határozat 

számra változik 

56/2013.(IV. 02.) Kt. hat. Alpolgármester megválasztása            61/2013. (IV. 02.) Kt. határozat 

számra változik 

57/2013.(IV. 02.) Kt. hat. Alpolgármester tiszteletdíja    62/2013. (IV. 02.) Kt. határozat 

számra változik. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző  

   Kifutné Szerencsi Ildikó referens 

 

 

 
 6.)   Tsp. Előterjesztés a költséghatékonyabb LED világítás megvalósítására 

                    (utcai közvilágítás), ajánlat 

 

Szente Béla alpolgármester: Megkeresett minket egy cég hatékonyabb közvilágítás kialakítása 

végett.  Bekértek egy DÉMÁSZ szerződést és egy éves díjelszámolást, de a mai napig nem kaptuk 

meg az ajánlatukat, amellyel tárgyalásokat lehetne folytatni a DÉMÁSZ-szal. Amennyiben 

megkapjuk az anyagot tudjuk a DÉMÁSZ-szal a tárgyalást folytatni. Ha ezek az urak így állnak a 

dolgokhoz, nem érdemes velük a kapcsolatot tartani, mert mástól is kapunk hasonló 

megkereséseket. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Már a volt polgármester úrral is felvették a kapcsolatot és 

felmérték, hogy 425 db forrás cseréről lenne szó, aminek a bekerülési költsége 32 M Ft, a 

megtérülési idő 3,3 év.  

 

Szalai Gábor képviselő: Én javaslom, hogy várjuk meg a papírokat és ne dobjuk még el a 

javaslatot, mert ezzel foglalkoznunk kell, hiszen a közvilágítás nagyon nagy összeget visz el a 

közpénzből.  Javaslom a további tárgyalások folytatását.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Javaslom, hogy ne tárgyalgassunk, hanem próbáljunk meg több 

ajánlatot is beszerezni.  

Aki azzal egyetért, hogy több ajánlatot is kérjünk be az kézfeltartással fogadja el. 

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

76/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 
     a költséghatékonyabb LED világítás megvalósítására  (utcai közvilágítás), ajánlatról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a  költséghatékonyabb LED 

világítás megvalósítására (utcai közvilágítás) több ajánlatot is beszerez.  
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Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 

Tíz perc szünet 

 

 7. Tsp. Egyebek 

 

Szente Béla alpolgármester: Megkeresést kaptunk az Őszi Rózsa Nyugdíjas Körtől, anyagi 

támogatást kérnek. Alakult egy kórus, nagyon sok a fellépésük és az utazás költségét már nem 

bírják kifizetni.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Látva, hogy mennyi fellépést vállalnak és rajtuk kívül még 

mennyi civil szervezet van az anyagi helyzetünkre való tekintettel nem tudjuk támogatni őket.  

 

Szalai Gábor képviselő: Amikor a monori tánc kart meghívtuk, mi fizettük az ittlétüket és a 

kiszállást.  Örülök,hogy Monorierdő színvonalát emelik, de úgy kell ezeket az utakat szervezni, 

hogy nekik is fizessék ki az utazást. Egyedül őket nem tudjuk támogatni, mert akkor jön a többi 

civil szervezet is támogatásért.  

 

Szente Béla alpolgármester: Mivel a civil szervezeteket már két éve nem tudjuk támogatni, ezért 

teljesen egyetértek, ilyen formában nem tudjuk őket támogatni.  

 

Szalai Gábor képviselő: Javasolnám, hogy a napközit adjuk oda nekik, hogy az énektanárral 

tudjanak gyakorolni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Sajnos az anyagi helyzetünk olyan szűkös, hogy senkit nem 

tudunk támogatni.  

 

Szente Béla alpolgármester: Az utazásban, aki nem tudja fizetni  tudok segíteni, de többen nem.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Javasolnám a nyugdíjas körnek, hogy rendezzenek jótékonysági bált, 

annak a bevételét tudnák az utazásra és ruhára költeni.  

 

Vad Mária állampolgár: Javasolnám a nyugdíjas körnek, hogy most is van fenn pályázat az 

interneten civil szervezetek szakmai kulturális támogatására. Minden lehetőséget meg kell ragadni 

és pályázni kell. Valamikor hoztunk olyan rendeletet, amely a civil szervezetek pályáztatására 

vonatkozott. Életben van még ez a rendelet? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Ha a képviselő-testület forrást nem biztosít, akkor nincs mit 

meghirdetni, attól még a rendelet életben van, nem kell hatályon kívül helyezni, mert elképzelhető, 

hogy 2014-től a testületnek lesz forrása.  

 

Vad Mária állampolgár: A civil szervezetek várták a kiírást tavaly is és az idén is, mert ők azt nem 

tudták, hogy forráshiány miatt nem lett kiírva. Jó lett volna őket tájékoztatni.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Ha valaki telefonon érdeklődött volna maximális felvilágosítást kapott 

volna, hiszen a nagy munkában elfelejtődött az értesítés kiküldése. A kölcsönös együtt működés 

nagyon sokat számít. Fel fogjuk tenni a honlapra a hirdetmények közé.  

  



10 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Megköszönve az Őszirózsa Nyugdíjas Kör munkáját sajnálattal 

közöljük, hogy anyagilag támogatni nem tudjuk őket, felhívjuk a figyelmet pályázat benyújtására a 

civil szervezetek honlapján. Helységet biztosítunk jótékonysági rendezvényre, melynek a bevételét 

fel tudják használni, valamint utazáshoz  egyéni felajánlás áll rendelkezésre.  

Aki a javaslattal egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

77/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

        az Őszirózsa Nyugdíjas Kör támogatásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megköszöni az Őszirózsa Nyugdíjas Kör 

munkáját és úgy dönt, hogy anyagilag támogatni forráshiány miatt nem áll módjában. Javasolja a 

képviselő-testület a nyugdíjas körnek, hogy jótékonysági rendezvényt szervezzenek, melyhez a 

termet biztosítja és a  bevételét fel tudják használni.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Életben van még az a határozat, mely szerint a civil szervezetek 

kérelemre egy évben egyszer ingyen megkaphatnak egy helyiséget? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem lett visszavonva az a határozat.  

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Többször hallom, hogy ingyen kérik, azért kérdezem, hogy lehet-e 

többször is.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Egyszer lehet egy évben.  

 

Szalai Gábor képviselő: A nyugdíjasoknak valóban többször is oda adtuk, mivel sok köztük a kis 

jövedelmű, ezzel is szerettük volna őket segíteni.  

 

Szente Béla alpolgármester: Megkeresést kaptunk Nyerlucz Lőrincz Monor, Pince út 1523 hrsz.-ú 

lakostól a 0293 hrsz.-ú Monor és Monorierdő közigazgatási területét elválasztó árkot ki szeretné 

pucolni és a rajta lévő fákat kitermelné. Csatolt egy helyszínrajzot és egy kérelmet. A műszakos 

kolléga azt mondta, hogy fel kellene venni az illetékes erdészeti szervvel a kapcsolatot, hogy kihez 

tartozik. Én határozottan nem javaslom, mert nem fogjuk tudni koordinálni, hogy mikor, kinek a 

területéről fogják kivágni a fát. Én megnéztem a területet és az árokban nincs olyan fa, ami hasznot 

hozna, a mellette lévő területen Monor és Monorierdő területén is nagy fák is vannak, nem javaslom 

az engedélyeztetését, mert feltételezhető, hogy azt is kitermelnék. Az is pénzbe kerülne, ha az 

erdőfelügyelettel felvennénk a kapcsolatot, hogy jelöljék ki  a területet. Ha ennek az árát rájuk 

terhelnék, valószínűleg nem is lenne aktuális.  

 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Akkor kell az erdőfelügyelet hozzájárulása, ha erdő művelési ág lenne. 
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Ha az önkormányzat a saját területén rendet kíván tenni, az árokban szabad vízfolyást kíván 

biztosítani, akkor az önkormányzat képviselője oda megy és azt mondja, hogy ami gátolja a 

mederben a víz folyását azt el kell távolítani.  

 

Szente Béla alpolgármester: Az árokban csak csemeték vannak, nincs vágás érett fa, csak a 

mellette lévő területen, aminek az egyik része Monoré a másik része a mienk.  

 

Vad Mária állampolgár: Javaslom, hogy a közmunkások menjenek ki és takarítsák ki.  
 

Szalai Gábor képviselő: Nincsenek közmunkások, ha közmunkaprogram beindul az embereknek 

fogunk tudni adni munkát.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki egyetért azzal, hogy ne adjuk oda a területet és ne 

engedélyezzük a fa kivágást kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

78/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

Nyerlucz Lőrinc monori lakos  ároktisztítási és fakivágási kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Nyerlucz Lőrinc 2200 

Monor, Pince út 1523 hrsz. alatti lakosnak a  0293 hrsz.-ú Monor és Monorierdő közigazgatási 

területét elválasztó árkot tisztításra nem adja oda és nem engedélyezi a területen a fa kivágását.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 

Szente Béla alpolgármester: Megkeresett minket a Hírös Kft. , hogy a mellékelt nyilatkozatot nem 

adtuk le, ezzel kockáztatjuk a szelektív hulladék gyűjtést. Ez nem így van. Részt vettem egy 

tájékoztatón Gyömrőn, aminek az lett az eredménye, hogy május 10-re össze lett híva egy 

konzorcium Ceglédre,  a 49 településből 47 nem támogatja. Amennyi település annyi -féle 

szerződés köttetett, melyben részben le van írva, hogy vállalja a szelektív hulladék gyűjtést, de van 

olyan is hogy csak plusz feladatként. A konzorciumon arra akarják őket rávenni, hogy vagy 

szerződést módosítanak, mert ők ezt vállalták. Azt javasoltuk, hogy háztartásonként legalább 3-4 

zsákot ingyenesen biztosítsanak, tegyenek javaslatot, hogy a hulladékot milyen mértékben és 

mennyiért hajlandóak elszállítani.  A nyilatkozatra azért van szükségük, mert  ha nem kapják meg 

júniusig, akkor nem minősülnek közszolgáltatónak, és 30 M Ft-os támogatástól esnek el. Az 

mindegy, hogy a szerződésben hogy vállalta, ha plusz feladatként akkor is eleget kell tennie a zöld 

hulladék szállításnak. Azt mondta,hogy megtelt a hulladéktárolója, Gyömrőn már azt mondta, hogy 

legalább 10 évre elegendő helye van. Ellentmondások vannak, egyszer ez hangzik el egyszer az. 

Most a 49 település nyomás alá helyezte, hogy amit vállalt teljesítse, vagy másik közbeszerzést 

írnak ki, hogy ő elesik 30 M Ft támogatástól az minket nem érdekel.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ennek a díja bele lett építve a szemétszállításba, akkor nem 10 %-kal, 

hanem sokkal többel kellene csökkenteni.  
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Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Rosszul tudod, mert a szemét szállítás egy külön rész és a 

szelektív hulladék a zöld hulladékkal egy másik rész. Azt mondták, hogy a szelektív hulladékból 

annyi bevételük lesz, hogy a  zöld hulladék szállítását abból tudják fedezni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem aki a tájékoztatást tudomásul veszi, az kézfeltartással 

fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a tájékoztatást elfogadja, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

79/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

         a Hírös Kft. hulladékszállítással kapcsolatos megkereséséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Hírös Kft. hulladékszállítással kapcsolatos 

megkereséséről elhangzott tájékoztatást tudomásul vette.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 

Szente Béla alpolgármester: Kaptunk egy 300 E Ft-os fizetési meghagyást Füri Imre káresetével 

kapcsolatban. Dr. Rajna Csaba ügyvédtől is kaptam egy okiratot, melyben elismerjük a 120 E Ft-os 

kárt és a kettő között különbözetnél ellentmondás van, az ügyet kivizsgálják. Most ott tart az ügy, 

hogy elfogadja-e a 120 E Ft-os kifizetést, mert a 300 E Ft-ot nem áll módunkban kifizetni. Ez is 

csak tájékoztatás volt, hogy hol tart az ügy.  

 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem aki a tájékoztatást tudomásul veszi, az kézfeltartással 

fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a tájékoztatást elfogadja, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

80/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

               Füri Imre baleseti kárrendezési ügyéről  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Füri Imre baleseti kár rendezési ügyével 

kapcsolatos  tájékoztatást tudomásul vette.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 
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Borbás Elvira képviselő: A közmunka programról szeretnék érdeklődni, tudomásom szerint 

beadtuk az igényünket és szeretném kérdezni, hol akadt el az ügy? 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Más településen, ahol működött a közmunkaprogram ott most is 

működik. Varga Péter mindig azt mondja, hogy várni kell, majd márciusba, majd áprilisba és még 

mindig nem indult be.  

 

Borbás Elvira képviselő: Az önkormányzatnak kellett beadni az igényt. Jegyző asszony mennyi 

főre adtuk be az igényt?  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Első körben amikor megkeresett minket a munkaügyi központ 9 főt 

igényeltünk. A monori központ kérte az igény pontosítását, mert ilyen létszámot nem tudott 

biztosítani, maximum 2 -3  főt tudnak közvetíteni a településre. Visszaküldtük az e-mailt, hogy ezt 

is elfogadjuk, kérnénk szépen a 3 főt és azóta nem történt semmilyen előrelépés.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nagyon bosszantó a dolog, hétfőn vagy kedden, de lehet hogy 

már holnap felveszem személyesen a kapcsolatot a munkaügyi központtal, hogy miért akadt meg ez 

a dolog. Ez az önkormányzatnak nagyon jó lehetőség, bár az ebben résztvevő embereknek nem, 

mert 6 órára 56 E Ft bruttó bért kap az illető. Ezt az összeget csak meg kell előlegezni, utána teljes 

mértékben 90 %-ban visszatudjuk igényelni. Felháborítónak tartom, hogy beadtuk 9 főre, lement 3 

főre és még mindig nincs egy fő sem.  

 

Szalai Gábor képviselő: A Kft. vezetőjének kellene intézni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Mindenki emlékszik, hogy volt két fizikai dolgozónk, nekik 

december végéig szavaztuk meg a pénzüket.  Tudomásom szerint határozott időre voltak 

alkalmazva, nekik maximum a szabadságuk járt volna. Legnagyobb meglepetésünkre úgy, hogy 

nem hoztunk képviselő-testületi döntést a polgármester úr februárban megszüntette a 

munkaviszonyukat. Mikor én átvettem a helyettesítést már egy fizikai dolgozó sem volt itt, 

természetesen én alkalmaztam volna őket március 31-ig, ameddig a szerződésük szól. Közben 

elhangzott, hogy március elején rendkívüli ülést tartunk és döntünk, hogy március 31 után is 

foglalkoztatjuk -e őket. Végül is február 26-án eltűntek a fizikai dolgozók, megkapták a pénzüket 

mi meg nem kaptunk semmi munkát érte. Ez nekem egy kicsit furcsának tűnik.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Pontosítsuk a jogi tényeket. A képviselő-testület 2013. március 31-ig 

biztosította a két fő fizikai dolgozó bérét.  A polgármester úr teljesen jogszerűen járt el akkor, 

amikor legalább 30 nappal előbb a két dolgozót értesítette arról, hogy várhatóan  a jogviszonyuk 

március 31-ével megszűnik. Juhász Sándor polgármester úr kérte a képviselő-testületet a február 

28-ai soros ülésen, hogy biztosítsa 2013. december 31-ig a két fő fizikai dolgozó foglalkoztatását, 

erről a képviselő-testület úgy döntött, hogy nem hozott döntést.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Úgy döntött, hogy március elején erre visszatérünk, addig 

március 31-ig dolgozzanak. Szeretnénk a szerződéseket megtekinteni és kérem a Jegyző asszonyt 

ezeket bocsássa a rendelkezésemre.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Akkor úgy tűnik még mindig nem világos az, amit  mondtam. A 

munkáltatónak a munkavállalóval 30 nappal előbb közölnie kell, hogy a jogviszonya várhatóan 

ezzel a nappal megszűnik. Márciusban már hiába hoz a testület döntést. Ezt akkor is elmondtuk, és 

ennek ellenére nem született döntés. Az egyik dolgozó anyagát a polgármester anyagának átvétel – 

átadásakor dr. Páczi Antal alpolgármester úr kérésére rendelkezésére bocsátottam, beletekintett, 
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természetesen a másik is rendelkezésére áll. A dolgozók elbocsátása sajnálatos, de jogszerű volt.   

 

Borbás Elvira képviselő: Én visszatérnék egy kicsit a közmunkaprogramra. Ha jól tudom, de 

javítsatok ki, ha nem így van, nem a Kft. köt szerződést a munkaügyi központtal, hanem az 

önkormányzat. Magam is részt vettem ezen a megbeszélésen és azt mondták a munkaügyi 

központban, hogy az önkormányzatnak kell a szerződést megkötni és majd a Kft. alkalmazza a 

dolgozókat.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Jól emlékszik a képviselő asszony, valóban  az önkormányzattal kötnek 

szerződést és a foglalkoztatásra a Kft.-nél kerül sor. A képviselő-testület a Kft. alapító okiratát úgy 

fogadta el, hogy a zöldfelületek kezelése, a közfoglalkoztatás, stb.  a Kft. keretében történik.  

 

Szalai Gábor képviselő: Talán még jegyzőkönyvbe is benne van, hogy Varga Péter a Kft. vezetője 

azt mondta, hogy folytatni fogja a lehetőséget a munkaügyi központtal. Én úgy érzem, hogy a Kft.-t 

azért alakítottuk meg, hogy ebből a falunak pénze legyen, pénz pedig úgy lett volna, ha az 

ügyvezető bemegy és hozza ide a munkásokat.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A Kft. a szerződéstől függetlenül felveheti a kapcsolatot a munkaügyi 

központtal és tudomásom szerint volt is bent az ügyvezető. Mi a kért adatszolgáltatást teljesítettük, 

mást nem tudunk tenni.  

 

Borbás Elvira képviselő:  Akkor a Páczi alpolgármester úrtól azt kérnénk, hogy a Varga Péter 

ügyvezetővel együtt menjenek be a központba. 

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Ha figyelitek a rádiót, TV-t, akkor  hallhatjátok, hogy máshol is 

a közmunkaprogram beindítását hiányolják. Az, hogy Nyáregyházán elindult, az éppen csak 

elindult. Tavaly március közepétől volt, nem lehet tudni milyen okból talán a Kormánynak nem volt 

anyagi fedezete, de nem indult be, hiába ment volna be „xy”.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Azoknál  az önkormányzatoknál, ahol működik a közmunkaprogram 

valószínűleg meg tudták előlegezni azt az anyagi fedezetet, ami a foglalkoztatáshoz szükséges, tehát 

az önerejük terhére vállaltak kötelezettséget.   

 

Vad Mária állampolgár: Két évig nagyon jól működött a közmunkaprogram, azután abba maradt. 

Én úgy gondolom, hogy a képviselő-testületnek joga és kötelessége utasítást adni a jegyzőnek, hogy 

intézze a közmunkaprogramot és nem az alpolgármesternek kell tárgyalásokat folytatni. A 

döntéseket a jegyző hajtja végre.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Tévedés asszonyom.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Mivel én sem látok tisztán el fogok menni a központba. 

Természetesen, ami a jegyző dolga, azt ő fogja intézni.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem a jegyző feladata. A jegyző 2013. január 1-jétől valóban az 

önkormányzat szerve, de nem a jegyző feladata ebben az esetben a közmunka szervezése. Tessék 

egy kicsit utána nézni és szerintem ezt a vitát itt le is zárhatjuk.  

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Vitatkoznak, hogy kinek a feladata. Ha nem a jegyző feladata, hanem a 

képviselő-testületé, akkor álljon  a sarkára, hogy beinduljon végre.  

 



15 

Vargáné Vass Éva jegyző: Akkor öntsünk tiszta vizet a pohárba. Az önkormányzati törvény szerint 

a jegyzőnek megvan a jogszabályban megállapított feladata, az önkormányzat feladatát nem fogja 

elvégezni. Ettől kezdve minden az önkormányzat feladata, az önkormányzatot képviselő 

polgármester feladata és felelős a végrehajtásért. A jegyző pedig nem minden végrehajtásért felel, 

kizárólag azért, amit a jogszabály a feladat és hatáskörébe utalt, illetve amivel a képviselő-testület 

megbízza. Erre a jegyzőnek nem volt megbízása drága asszonyom, fejezzük be a vitát, ez az 

önkormányzat feladata.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Sajnálatosan nem néztem utána, a Varga Péter ígérte, hogy 

márciusban, áprilisban már lesznek közmunkások, de nem jöttek, ezért talán már holnap bemegyek 

és utána nézek.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Országosan nem indult be, csak ott vannak közmunkások, ahol 

az önkormányzat saját maga biztosította a foglalkoztatás fedezetét és nem biztos, hogy a 90 %-ot 

utólag visszatudják igényelni.  

 

Borbás Elvira képviselő:  Nálam volt a szó, szeretném folytatni. Javaslom, hogy a polgármester úr  

vegye fel a monori munkaügyi központtal a kapcsolatot, tegyen lépéseket a közmunkaprogram 

elindítása érdekében és tájékoztassa a képviselő-testületet, hogy mikor indul be.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki a képviselő asszony javaslatával egyetért kérem 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

81/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

a közmunkaprogram beindításáról  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Dr. Páczi Antal alpolgármestert, 

hogy vegye fel a kapcsolatot a Monori Járási Hivatal Járási Munkaügyi Kirendeltségével  (2200 

Monor, Petőfi S. u. 27.) és tegyen lépéseket a közmunkaprogram elindítása érdekében és 

tájékoztassa a képviselő-testületet a tárgyalások eredményéről, hogy a közmunkaprogram mikor 

indul be.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Borbás Elvira képviselő: Az OKKSB április 23-án tartotta az ülését, ahol több döntés született. A 

gyermeknappal kapcsolatban az EKSZB is, akik szintén ezen a napon tartották az ülésüket. 

Felolvasnám a határozatot, ha a képviselő-testület elfogadja kérem szavazza meg. Az Oktatási 

Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság valamint az Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a gyermeknap 2013. május 17-én 

pénteken  10:00 és 16:00 óra között kerüljön megrendezésre a Fekete István Általános Iskola 

területén és környékén, valamint a Makkor parkban.  Javasoljuk lezárni a Szabadság utca, a Viola 

utca, a Gyöngyvirág utca, az Akácfa utca és a Tölgyfa utca sarkot behatároló területet.  Levélben 



16 

történő értesítéssel kérje fel a polgárőrséget, hogy biztosítsák a területet. Kérjük a hivatalt, hogy a 

rendezvényt jelentse be a rendőrségen, tűzoltóságon, katasztrófavédelemnél és a mentőknél. Kérjük 

a konyha dolgozóit a zsíros kenyér és a tea elkészítésére, várható résztvevők létszáma 500 fő. 

Kérjük a hivatalt, hogy levélben értesítse a civil szervezeteket és intézményeket. Kérjük a hivatalt, 

hogy levélben keresse meg a rendőrséget, hogy rendőrautóval, motorral, tesztekkel vegyenek részt, 

keresse meg a tűzoltóságot, hogy tűzoltó autóval vegyenek részt  és mutassák be a munkájukat. 

Határidő azonnal, felelősök a bizottságok elnökei és az alpolgármesterek. Javaslom a képviselő-

testületnek elfogadásra. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem, aki a javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

82/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

a gyermeknap megrendezéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Oktatási Kulturális, Közbiztonsági és 

Sport Bizottság valamint az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság javaslatát 

elfogadja és úgy dönt, hogy a gyermeknap 2013. május 17-én pénteken  10:00 és 16:00 óra között 

kerül  megrendezésre a Fekete István Általános Iskola területén és környékén, valamint a Makkor 

parkban.  Javasolja lezárni a Szabadság utca, a Viola utca, a Gyöngyvirág utca, az Akácfa utca és a 

Tölgyfa utca sarkot behatároló területet.  Levélben történő értesítéssel felkéri a polgárőrséget, hogy 

biztosítsák a területet. Felkéri  a hivatalt, hogy a rendezvényt jelentse be a rendőrségen, 

tűzoltóságon, katasztrófavédelemnél és a mentőknél. A hivatal kérje fel  a konyha dolgozóit a zsíros 

kenyér és a tea elkészítésére, várható résztvevők létszáma 500 fő. Felkéri  a hivatalt, hogy levélben 

értesítse a civil szervezeteket és intézményeket, valamint  levélben keresse meg a rendőrséget, hogy 

rendőrautóval, motorral, tesztekkel vegyenek részt, keresse meg a tűzoltóságot, hogy tűzoltó 

autóval vegyenek részt  és mutassák be a munkájukat. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester 

   Borbás Elvira OKKSB elnöke 

   Dzsupin Imréné EKSZB elnöke 

 

Borbás Elvira képviselő: Április 23-án hoztunk még egy határozatot. A piacot szeretnénk 

megnyitni és május 11-ére tervezzük. A határozat a következő:  Az Oktatási Kulturális, 

Közbiztonsági és Sport Bizottság valamint az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a piac ünnepélyes megnyitására 2013. május 11-én 

szombaton 8:00 órától 20:00 óráig kerüljön sor program szerint. Felkéri  a hivatalt, hogy a 

rendezvényt jelentse be a rendőrségen, tűzoltóságon, katasztrófavédelemnél és a mentőknél. Kérjük 

a meghívókat a civil szervezeteknek kiküldeni. Javasoljuk felkérni Dr. Páczi Antal háziorvost, hogy 

egészségügyi szűréseket végezzen ezen a napon. Határidő azonnal, felelősök a bizottsági elnökök és 

az alpolgármesterek.  Kérem a határozati javaslatot a testület tárgyalja meg és  fogadja el.  
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Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem, aki a javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

83/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

          a piac ünnepélyes megnyitásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Oktatási Kulturális, Közbiztonsági és 

Sport Bizottság valamint az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság javaslatát 

elfogadja és úgy dönt, hogy a piac ünnepélyes megnyitására 2013. május 11-én szombaton 8:00 

órától 20:00 óráig kerüljön sor program szerint. Felkéri  a hivatalt, hogy a rendezvényt jelentse be a 

rendőrségen, tűzoltóságon, katasztrófavédelemnél és a mentőknél, a meghívókat a civil 

szervezeteknek küldje ki. Felkéri Dr. Páczi Antal háziorvost, hogy az átadás napján egészségügyi 

szűréseket végezzen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester 

   Borbás Elvira OKKSB elnöke 

   Dzsupin Imréné EKSZB elnök 

 

Dzsupin Imréné képviselő: Az április 23-ai ülésen az EKSZB is határozatot hozott a Fekete István 

Általános Iskolában kialakítandó orvosi szoba lehetőségéről. Az ülésen mindenki jelen volt, 

megtárgyaltuk  és a következő határozatot hoztuk:  Az Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy az orvosi szoba a Fekete István 

Általános Iskola gazdasági irodájában kerüljön kialakításra. 

Itt még azt is beszéltük, hogy szükséges lenne egy orvosi ágy vásárlása is, ahol a gyerekeket meg 

lehet vizsgálni, rosszullét esetén le lehet fektetni. A PTB ülésén is tárgyaltuk és az OKKSB 

keretének a terhére lenne megvásárolva. Felkérnénk Dr. Páczi Antal alpolgármestert, hogy járjon 

utána az ágy beszerzésének lehetőségének.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem, aki a javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

84/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

orvosi szoba kialakításának lehetőségéről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az  Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javaslatát elfogadja és úgy dönt,  hogy az orvosi szoba a Fekete István Általános 
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Iskola gazdasági irodájában kerül  kialakításra. Az orvosi szobába egy db. orvosi ágy beszerzésére 

felkéri Dr. Páczi Antal alpolgármestert. Az ágy vásárlására az anyagi fedezetet a Pénzügyi és 

Területfejlesztési Bizottság javaslata alapján az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport 

Bizottság keretének terhére biztosítja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Dzsupin Imréné EKSZB elnök 

 

Dzsupin Imréné képviselő: A temető mögött beültetett területet mielőbb fel kell tárcsáztatni. 

Három monorierdői vállalkozótól kérnénk be árajánlatot. Ezt is megbeszéltük és a következő 

határozat született:  Az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy 3 árajánlatot kérjen be a temető mögötti terület  facsemetével beültetett 

részének tárcsázására. A tárcsázás a környezetvédelmi alap terhére történne meg. A vállalkozók 

Nagy Sándor, Kalmár István és a  Kelbor Kft.-től kérnénk be árajánlatot.  Javasolnám a képviselő-

testületnek elfogadásra. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem, aki a javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

85/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

   a temető mögötti facsemetével beültetett terület gondozása 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az  Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javaslatát elfogadja és úgy dönt,  hogy  3 árajánlatot kér  be Nagy Sándor, 

Kalmár István  és a Kerbor Kft. monorierdői vállalkozóktól, a temető mögötti terület  facsemetével 

beültetett részének tárcsázására. A tárcsázás anyagi fedezetét a környezetvédelmi alap terhére  

biztosítja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Dzsupin Imréné EKSZB elnök 

 

Dzsupin Imréné képviselő: A fűkaszálás nincs megoldva, ezért olyan határozat született, hogy 1 

főt felvenni 1 hónap időtartamra, mindenki egyetértett a bizottsági ülésen. A  következő határozat 

született:  az  Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy fűkaszálásra 1 főt, 1 hónapi időtartamra az önkormányzat vegyen fel a 

környezetvédelmi alap terhére. A terület elég nagy. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérdésem, hogy hány órára, inkább rövidebb időben és 

hosszabban alkalmazva, jobb lenne két hónapig 4 órában foglalkoztatni, mert 8 órában már az 

ötödik nap után nem tud mit csinálni.  

 

Szalai Gábor képviselő: Kérdésem a lakosságot hogy büntetjük, ha az önkormányzat területét nem 



19 

fogjuk rendben tartani. A terület nagyon nagy azért gondoltuk a bizottsági ülésen 1 főt 8 órában.  

 

Dzsupin Imréné képviselő:  Nagyon sok területünk van, pl. a temető mögötti csemetés résznél, ha 

fel is tárcsáztatjuk a fák közeit, a rövid részénél csak kaszáltatni tudjuk és azon kívül még mennyi 

terület van. Az a véleményem, hogy tavaly a két fizikai dolgozó mellé plusz két főt fel kellett venni, 

akik egyfolytában kaszáltak egy hónapig. Úgy gondolom, hogy az 1 fő 8 órában kell. Egy hónap 

múlva megint lesz testületi ülés, akkor ismét hozhatunk döntést ezzel kapcsolatban.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ha csak azt vesszük alapul, hogy biciklivel bejön, felveszi a fűkaszát, 

feltölti, lezsírozza, egy óra eltelik. Van olyan hely ahova 1 óra mire kimegy pl. a temető mögé. Mire 

elkezdené a munkát el is telt a munkaidő. A 8 órát javaslom. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor egy hónapra, 8 órában alkalmazzuk, de olyan szerződést 

kössünk, hogy egy hónappal előbb ne lehessen felmondani neki.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A szerződés lejáratának utolsó napjával szűnik meg a foglalkoztatás, 

kivéve, ha a következő napon felveszi a munkát, mert akkor automatikusan határozatlan idejűvé 

válik. A PTB  megbízási díj ellenében megbízási  szerződéssel szóló   foglalkoztatási jogviszonyról 

döntött. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Aki egyetért azzal, hogy egy hónapra, 8 órában, az érvényben 

lévő minimálbér megbízási díjért, megbízási szerződéssel 1 főt alkalmazzunk az kézfeltartással 

fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

86/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

     1 fő megbízási szerződéssel történő alkalmazásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy egy hónapra, 8 órában, az 

érvényben lévő minimálbér megbízási díj ellenében, megbízási  szerződéssel az önkormányzat 1 fő 

fizikai dolgozóval  fűkaszálásra  foglalkoztatási jogviszonyt hoz létre.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Dzsupin Imréné képviselő: Az EKSZB tagja Füzesi Péter Pálné elmondta a bizottsági ülésen, 

hogy egészség megőrzés céljából sport foglalkozásokat tartana a Fekete István Általános Iskola 

tornatermében havonta egy alkalommal. A következő határozat született: az  Egészségügyi, 

Környezetvédelmi és Szociális Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy egészség megőrzés 

céljából, fűtési időszakon kívül, havonta egy alkalommal sportfoglalkozás kerüljön megrendezésre 

a Fekete István Általános Iskola tornatermében.  

 

Szalai Gábor képviselő: A bizottsági ülésen is elmondtam, hogy az intézményt nyitni kell, zárni 

kell, takarítani kell. Ezt ki fogja intézni, ki fogja lepapírozni? 
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Borbás Elvira képviselő: A takarítást Füzesiné vállalta, a nyitás és zárás pedig benne van a 

karbantartó bérében. Benne van a szerződésében, hogy önkormányzati rendezvényen.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ez nem önkormányzati rendezvény, hanem magáncélú kezdeményezés. 

Én próbaként javasolnám egy hónapra, hogy egyáltalán milyen az érdeklődés. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Én javasolnám, hogy legalább 2-3 hónapig engedjük, akkor 

jobban látjuk az érdeklődést.  

 

Szalai Gábor képviselő: Mi a garancia, hogy egyáltalán elmennek az emberek és közben 

használjuk a villanyt, ugráltatjuk a karbantartót. 

 

Borbás Elvira képviselő: Ez lakossági kérés volt a Füzesiné felé, azért fordult a bizottsághoz és a 

bizottságon keresztül a képviselő-testülethez. Már most vannak jelentkezők, ha beindulna biztosan 

többen is csatlakoznának hozzá. Én támogatom. 

 

Szente Béla képviselő: Csatlakozva Szalai képviselő társam felvetéséhez, ha gond a nyitás és zárás 

és nem ütközik semmilyen jogszabályba, akkor én szívesen vállalom a nyitást és zárást.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Ha emlékeztek rá az Ernő plusz 10 E Ft-ot kapott azért, hogy 

nyisson és zárjon. Nem hiszem, hogy gondot okozna egy hónapban egyszer plusz kinyitni az 

épületet. A Füzesiné vállalta a takarítást, nyár van nem kell a világítás, nincs fűtés, az 

önkormányzatnak plusz költséget nem jelent. Én javaslom, hogy legalább három hónapot próbaként 

engedélyezzünk, mert egy hónap alatt nem lehet eldönteni, hogy mennyi érdeklődő van.  

 

Szalai Gábor képviselő: Nem vagyok ellene, de figyelembe kell venni azt is, amit a jelenlévő 

állampolgár felvetett. Egyeseknek oda adjuk többször ingyen, másoknak meg csak pénzért, 3 E Ft-

ért. Nem szeretnék ebből vitát a faluba. 

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A határozatunk szerint mindenki egy alkalommal kérésre 

megkaphatja ingyen a termet. Ha mások is benyújtják a kérésüket, hogy ilyen-olyan rendezvényt 

szeretne szervezni azt is megszavaztuk volna.  Nem is került elénk.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Összeadták a pénzt és röplabda hálót vettek, az is cél, hogy a nyári 

szünetben megpróbálnák a  nagyobb gyerekeket becsalogatni és nem csellengenének. Régebben is 

volt ilyen kezdeményezés ping-pong-gal, focival, akkor is ment a dolog.  

 

Szente Béla alpolgármester: Javaslom, hogy három hónapra próbáljuk meg, hogy mekkora az 

érdeklődés és a három alkalmat a tornaterem használatért én kifizetem az önkormányzatnak.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Ahhoz nincs közünk, hogy ki fizeti a díjat. Arról kell döntés, hogy az 

iskola tornatermét bérbe adják.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A tornaterem azért van, hogy mozgásra használják, de az is 

szempont, hogy nekünk ez pénzbe kerül. A résztvevők dobják össze a bérleti díjat.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Arról van határozatunk, hogy mennyiért adjuk bérbe, de hogy kinek, 

arról nincs. Az is járható út, hogy a képviselő-testület nem hoz döntést, hanem a kérelmező bejön, 

kéri a termet minden hónap pl. 5-ig, kötünk vele egy szerződést és befizeti a díjat a meghatározott 

időre.  
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Dzsupin Imréné képviselő: Akkor visszavonom a javaslatot, jöjjön be és vegye bérbe a termet 

szerződéssel. Még egy felvetésem lenne. Április 17-18-19-én megtörtént az új hivatal környékének 

a fásítása, füvesítése és virágosítása. Mindenkinek köszön a munkáját és Páczi doktornak a 

felajánlott facsemetéket.  

 

Szalai Gábor képviselő: Megszeretném említeni, hogy Czirbesz Tamás a hétvégén is locsolja a 

csemetéket, füvet, virágokat, de meg kell említeni az Ernőt is, mert mind a ketten nagyon sokat 

dolgoztak. Azt is elmondanám, hogy az elültetett virágokat a hirdetőtábla alól valaki másnapra 

ellopta. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a Pro Régiótól kint 

voltak, átnéztek, átvettek gyakorlatilag mindent. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Jegyzőkönyv készült, gyakorlatilag jelentős eltérést, hibát nem találtak.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Beadattam a használatba vételi engedélyhez a papírokat, minden 

meg van. Kint voltak Monorról a műszaki irodáról átvenni azt ígérték, hogy ebben a hónapban meg 

lesz.  Ha meg lesz a használatba vételi engedély, akkor lehet használni. Nekem és több képviselő 

társamnak is az a véleménye, ha megkapjuk, akkor rögtön költözzünk át. Tudom, hogy még ott sem 

lesz egy végleges kialakult helyzet, hiszen bútorok is hiányoznak, de arról is tárgyalások folynak. 

Ezzel kapcsolatban nagyon szeretném a képviselő társaim véleményét is meghallgatni.  

 

Szalai Gábor képviselő: Megköszönöm a munkádat, mert elég sokat jártál utána, hogy ez  így 

elkészüljön. Szerintem is költözzünk ha már van ilyen épületünk, ne álljon lakatlanul. Örülök, hogy 

kapunk olcsó bútorokat is.  

 

Borbás Elvira képviselő: Én is hasonlóakat szerettem volna mondani, kiegészítve azzal, hogy 

mindenki munkáját megköszönöm, aki az elejétől a végéig részt vett a projekt megvalósításában, 

Juhász Sándor volt polgármester úrnak, a hivatal dolgozóinak és akik még részt vettek. Arra várunk, 

hogy minél előbb megtörténjen a költözés.  

 

Szente Béla alpolgármester: A költözés megnyugtató lesz a lakosság részére is, mert olyan hírek 

keringtek a faluban, hogy nem átadható, mert nem a terveknek megfelelően épült meg.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Nézzünk azért egy kicsit előre is. Az iratok összerakása, átvitele 

nem  egyik napról a másikra megy és előttünk van a piac átadás is, kérem, hogy ütemezzünk.  

Szerintem mindenki május 15-e utánra próbáljon  készülni, talán addigra a bútor ügyben is kapunk 

választ.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Június 2-ára kitűzésre került az időközi polgármester-választás -a 

jelenlegi munka mellett-, ahol mindent kézzel csinálunk, mert nincs informatikai támogatás, én 

javaslom a testületnek, hogy történjen meg az időközi választás előtt a költözködés. Az új 

polgármester vegye át az alpolgármestertől az önkormányzatot. Addig is lehetőségünk van arra, 

hogy az irattárat költöztessük, mert előzetes munkálatokat lehet végezni. Meg kell szervezni, hogy 

az iratok átkerüljenek sértetlenül, rögtön a helyére kerüljenek ugyanolyan irattári sorrendben, mint 

ahogy az irattár jelenleg működik. Először ezeket a munkálatokat kellene megszervezni és közben 

beszerzésre kerülhetnének a bútorok és minden egyéb. Azt gondolom, hogy a használatba vételi 

engedély kiadását követően meg kellene kezdeni az átköltözés szervezését, mert annak biztosan 

nincs realitása, hogy egyik napról a másikra átköltözzünk, hiszen technikai szünetet is el kell 
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rendelni, mert másképp nem megy.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nekem meg az a véleményem a jegyző asszonnyal ellentétben, 

hogy ahogy meg van a használatba vételi engedély a hivatal egy  héten belül költözzön át. Én és a 

képviselő társak is segítenek, nyilván egy hétvégét erre fel kell áldozzunk. Nem értem, hogy miért 

kell húzni, miért kell halasztani, ha egyszer meg van a használatba vételi engedély. Szeretném az új 

polgármestert ott köszönteni az új hivatalába, ott tehesse le az esküt.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő:  Ellentmondok neked, mert ez fizikai képtelenség.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kiabálva: Nem értem, ha nem akarunk semmit, akkor csak 

nyögünk, itt mindenki csak nyög.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Hatalmas mennyiségű iratról van szó, ezt nem lehet egyik 

napról a másikra átszállítani.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem értem, itt nyomorgunk, ott a szép új épület és nem akarunk 

költözni, mikor már korábban is költözhettünk volna.  

 

Szente Béla alpolgármester: Valóban sürgős lenne a költözés, de nem biztos, hogy 

megvalósítható, választások előtt, akár milyen jó lenne. Jön a május 1., a piac átadás, a gyermek nap 

és sorolhatnám, majdnem minden hétvégén van valami. Hétvégén nem megvalósítható, hét közben 

pedig tényleg nem fog tudni működni a hivatal.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Ha valamikor átköltözünk, akkor tényleg nem fog működni a 

hivatal. 

 

Borbás Elvira képviselő: A rendezvények ettől függetlenek, a bizottságok saját rendezvénye.  

 

Szente Béla alpolgármester: A Páczi doktor azt mondta, hogy segítünk költözni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Fel kell fogadni hivatásos költöztetőt. Bútor alig van, ha ezeket a 

helyiségeket nem tudjuk egy órán belül kiüríteni... Nem tudom,miért húzzuk, mikor kész a szép új 

épület és az új polgármestert ott szeretném köszönteni. Meg kell csinálni, át kell költözni.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Az új épületben az informatikai rendszer úgy működik, hogy a hivatal 

működése zavartalan lesz?  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Megkérdeztem, minden rendben van.  

 

Szente Béla alpolgármester: Szerverünk is van, mert anélkül nem fog működni?  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A szervert nem hagyjuk itt, minek az ide.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Én is beszéltem a Kovács úrral és azt mondta, hogy ezt a szervert már 

régóta újítgatják, ez a szerver az ottani teljesítményt nem fogja elbírni, újat kellene venni. 

Árajánlatot kellene bekérni, hogy arra felé is tudnánk lépni.  

 

Szente Béla alpolgármester: A Valló Péter által felajánlott nekünk nagyon nagy teljesítményű.   
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Szalai Gábor képviselő: Itt annyi a munka, hogy a dolgozóknak hét közben arra nincs idejük, hogy 

pakoljanak és költözzenek, hétvégére a jegyző asszony nem tudom, hogy kötelezheti a dolgozókat 

költözésre. Kiadja a túlórát, kifizeti? Lehet, hogy meg kellene a jegyző asszonnyal is beszélni, hogy 

hogyan lehetne ezt összehangolni. Ez egy plusz munka, erre fel kell készülni. Javaslom, hogy ketten 

vagytok alpolgármesterek beszéljetek a jegyző asszonnyal, hogy konkrétan hogyan lehetne 

normálisan lebonyolítani.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Valóban egyeztetni kellett volna, mert ezzel a kérdéssel itt és most 

szembesültem. A költözködés jócskán igényel logisztikai szervezést akár hiszik akár nem, és  

vannak anyagi hatásai is.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Ezt tudtuk, hogy előbb utóbb oda költözünk, erre kellett volna 

készülni. Nem tudom, a jegyző asszony nem vágyik a szép helyen dolgozni? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Alpolgármester úr, egy hétre bezárjuk a hivatalt és semmi akadálya, át 

fogunk költözni.  

 

Borbás Elvira képviselő: Nagyon szeretnénk már átköltözni, nem tudom, tanácstalan vagyok, de 

nagyon szeretnénk átköltözni. Jegyző asszony nem lehet megoldani valahogy? Oldjuk meg. 

Segítünk.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Hiába segítesz, ha nem tudok vásárolni 100 db dobozt, mert nincs rá 

pénzünk, nem tudok olyan szállító járművet, ami nem kerül pénzbe. Ezzel itt kell szembesülnöm, 

nem előtte kellett volna velem beszélni? 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Hozzunk egy határozatot, mert nem kívánom azt, hogy meg van a 

használatba vételi engedély és mi itt jól elvagyunk. Ki kívánja?  

 

Borbás Elvira képviselő: Leülünk a jegyző asszonnyal és megbeszéljük és megoldjuk, mint annyi 

mindent, hiszen ők is költözni akarnak. Ha jármű kell, akkor szerzünk, ha bármi kell segítünk, egy a 

célunk.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Szeretnénk minél hamarabb átköltözni jegyző asszony, ezt meg 

kell oldani. Akadályozzák a munkáját. 

 

Szalai Gábor képviselő: Igazad van alpolgármester úr,hogy oda kell költözni, tágasabb irodák 

vannak, fénybe úsznak. De, vegyük már figyelembe, ha neked most azt mondanák, hogy az orvosi 

rendelődet holnap költöztessük ki, akkor mit tennél?  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Felállnék azonnal, költöznék. 

 

Szalai Gábor képviselő: Igazad van, de ketten vagytok alpolgármesterek, üljetek már le a jegyző 

asszonnyal és beszéljetek meg egy normális időpontot, hogy kényelmesen át tudjunk költözni. A 

munka összecsap a fejük felett, választás közepén nem lehet azonnal költözni. Én is azt kívánom, 

hogy már holnap menjünk, de ha egyszer nem lehet, akkor nyugodjunk már bele, hogy három  hét 

vagy egy hónap után lehet. Beszéljétek már meg, de ne itt beszéljétek meg. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem értem, a használatba vételi engedély meg lesz, erre már 

készülni kellett volna 2012. augusztus 15-e óta, ahogy az átadás megtörtént. Mindenki azt kérdezte, 

hogy mikor költözünk, év végén, nem mi majd 2020-ba költözünk.  
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Vargáné Vass Éva jegyző: Készültünk, csak illet volna a jegyzővel egyeztetni, nem pedig nyílt 

testületi ülésen front helyzetbe hozni, hogy nyilatkozzon arról, hogy június 15-én vagy május 7-én 

költözik a hivatal.  

 

Szalai Gábor képviselő: Tudjuk, hogy azonnal megkapjuk az engedélyt? Monort ismerve lehet, 

hogy csak hónap végén.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor most én ezt itt befejezem. Javaslatom, hogy a használatba 

vételi engedély kiadását követően a jegyző asszonnyal történt egyeztetést követően minél előbb 

költözzünk át az új épületbe.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Kérem a képviselő-testülettől, ha erre döntés születik, határozzák meg, 

hogy melyik napon. A  használatba vételi engedély kiadását követően hány napon belül.  

 

Borbás Elvira képviselő: Használatba vételi …...... 

 

Dzsupin Imréné képviselő: Na de, ha most választás előtt kapjuk meg? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Semmi baj, majd megoldjuk. Tessenek hozni egy döntést, hogy a 

használatba  vételi engedély kézhezvételét követően hány napon belül költözzünk be.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Javaslom,hogy a használatba vételi engedélyt követően 

beszéljenek az alpolgármesterek a jegyzővel. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Én nem ezt mondtam? Nem akarom kész tények elé állítani, de 

azt mindenki tudta, hogy egyszer a használatba vételi engedélyt kiadják. Ki az, aki azt gondolta, 

hogy nem lesz használatba vételi engedély? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Azt javaslom, hogy a képviselő-testület a használatba vételi engedély 

megérkezését követően hozzon döntést arról, hogy melyik napra kell átköltöznünk.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Elfogadom, ahogy meg van a használatba vételi engedély 

egyeztetünk a jegyzőnővel és testületi ülést fogunk összehívni, hogy mikor költözünk. Aki ezzel 

egyetért kérem kézfeltartással fogadja el. 

 

A Képviselő-testület 6 igen - egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot  elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

87/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

         az új polgármesteri hivatalba történő költözésről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az új polgármesteri hivatal 

használatba vételi engedélyének kézhezvételét követően Dr. Páczi Antal és Szente Béla 

alpolgármesterek a költözködésről egyeztetnek Vargáné Vass Éva jegyzővel és rendkívüli képviselő-

testületi ülésen döntenek a költözés napjáról.  
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Határidő: használatba vételi engedély átvétele 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Az új épület elé parkolókat is kell építeni. 3 árajánlatot kértünk 

be, ketten nyújtották be az ajánlatukat. Az egyik ajánlat 1.141 E Ft, a másik 758 E Ft.  

 

Szente Béla alpolgármester: Erről most szerzet tudomást a képviselő-testület, ezt most ne 

tárgyaljuk.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Jó, visszavonom, később fogjuk tárgyalni, viszont itt van a piac 

kérdése. Hoztunk egy határozatot, hogy a FlottAutó Kft. bízzuk meg az asztalok elkészítésével 

3.427.425.- Ft értékben. Ebből az összegből 2.200 M Ft visszahívható. A piac két éve ott áll és még 

mindig nincs használatba, szeretném, ha mielőbb használatba kerülne. Először arról volt szó, hogy 

nem is lesznek asztalok, vagy átvisszük a régieket, de azok nagyon rossz állapotban vannak. Az lett 

volna a legjobb, ha teljesen fedett.  

Találtunk olyan használt asztalokat, melyek rögtön be lehet tenni, ez a ceglédi önkormányzat 

asztalai. Természetesen megmutattam több képviselő társamnak is. A ceglédi piac át lett alakítva az 

asztalokat meg tudnánk venni. Most elkészítenének  nekünk 20 db asztalt és bruttó 400 E Ft-ért meg 

lehetne venni. Javaslom, hogy amit megszavaztunk vonjuk vissza és ezeket az asztalokat vegyük 

meg, mert 400 E Ft-ért megvannak az asztalok és nyitható a piac. 

 

Szalai Gábor képviselő: Van egy piacunk, ami 27 M Ft-ba került a falunak. A pályázatban van egy 

asztalunk, ami méretre centire meg van adva, a projektmenedzser a  múltkor azt mondta, hogy csak 

ezekkel a méretekkel lehet asztalt csináltatni, mert egyébként nem fogadják el. Egy hónapja 

rájöttünk, hogy nem 20-at, hanem 40 asztalt kell csináltatni. Most valaki kitalálta, hogy elmegyünk 

Irsára, ahol kidobálják az asztalokat, de az majd jó lesz Monorierdőnek 400 E Ft-ért. Ha már van 

egy új piacunk új épülettel, akkor nem szebb az új asztal?  

 

Vad Mária állampolgár: Hogy a piac 27 M Ft-ba került, arról Te is és mindenki tehet. Amikor a 

projekt elkészült senki nem látta, hogy mi lett beadva, mert titkos volt, legalábbis én nem láttam. 

Egyedül én „ugattam”, de mindenki ellenem volt, hogy miért akarok én mindig ellent mondani.  27 

M Ft-ért van egy nyilvános WC drótkerítéssel bekerítve, nem megfelelő aljzattal, mert az az 

ÁNTSZ nem engedi, mert egy tojás leesik nem lehet feltakarítani, ez már szabálytalan és  a fedett 

asztalok vannak a piac projektjében, azt szavaztuk meg, és nem 27 M Ft-ért, hanem jóval 

kevesebbért és még utána kellett   kellett felvenni mert ki kellett fizetni a vállalkozót. És ezért a 

képviselő-testület a felelős, mert akkor is és most is megszavaztatok mindent, persze lehet, hogy 

csak azért, hogy minket bosszantsatok. 30 millió forintért van egy ócska semmit érő a faluban 

nyilvános WC-nek nevezett épület.  

 

Szente Béla alpolgármester: Javaslatom a következő. Döntést hoztunk, hogy május 11-én átadásra 

kerül a piac. Az asztalok  elkészíttetése fontos, de ezek a piaci asztalok, ami  Ceglédről származik 

úgy felajánlották, hogy kölcsönbe adják. Asztalok nélkül nem lehet a piacot megnyitni, viszont arra 

kérem az alpolgármester urat, hogy az FlottAuto Kft.-vel meg kell csináltatni az asztalokat. A 

kölcsön asztalokra pedig szükség van, én láttam, hogy elkezdték nekünk felújítani. Legfeljebb az 

önkormányzatnak lesz 15-20 olyan asztala, amit bármikor fel lehet használni rendezvényekre. Ez 

egy érték, ennyi pénzért nem lehet asztalt megszerezni. A piacot át kell adni ezzel vagy azzal az 

asztallal. Az FlottAuto Kft. embere ma engem háromszor is hívott, hogy mi van, milyen döntést 

hoztunk, ezért arra kérem az alpolgármester urat, hogy vegye fel velük a kapcsolatot. Szalai 
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képviselő úrnak igaza is van meg nincs is, mert lakosságnak asztal kell, amin tudnak árusítani. Az 

egy nagy segítség, hogy Cegléd felajánlotta, hogy határozatlan időre kölcsönadja, ha igényt tartunk 

rá, akár fél évre is, a későbbiek során is megtudjuk venni az új asztalokat. Ezzel a lehetősséggel élni 

kellene. 

 

Szalai Gábor képviselő: Az, hogy kölcsön adják, azzal még egyet is értek, de hogy fizessünk egy 

forintot is azzal nem. Közpénzből ilyen asztalokért fizetni, amikor számlák nincsenek kifizetve, 

addig ilyen pénzeket elherdálni nem szabadna. Arra kérem a két alpolgármestert, hogy amit a 

testület megszavazott írják alá a szerződést, hogy a 20 db asztalt május 11-re eltudják készíteni.  

 

Borbás Elvira képviselő: Véleményem szerint is új asztalok kellenének, de tekintettel az anyagi 

helyzetünkkel el kellene halasztanunk szeptemberre, nyilván akkor új árajánlatokat bekérni és erre 

az időszakra helyezzük el a kölcsön asztalokat.  Nem veszítünk semmit, mert a pénzt a második 

ciklusban is le lehet hívni. Ez a javaslatom.  

 

Szente Béla alpolgármester:  Javaslom, hogy átadáskor a lakosságot tájékoztatni kell, hogy értsék 

meg, hogy ezek az asztalok ideiglenesen vannak itt azért, hogy az új asztalok elkészültéig is 

használni  tudják a piacot.  

 

Szalai Gábor képviselő: Még egyszer mondom. A szerződést alá kell írni, hogy az asztalokat el 

tudják készíteni és az új asztalokkal kérném a piac megnyitását. Húzzuk az időt, pedig a testület 

döntött, hogy az asztalokat megcsináltatjuk.  Határozat született, nem értem, hogy miért húzódik ez 

a mai napig, hogy nincs aláírva a szerződés. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Azért húzódik a szerződés, mert a jegyző asszony kifogásokat 

vett észre, jogosan és az ügyvéd úr két nappal ezelőtt küldte. Egyébként Szente Béla alpolgármester 

tudja jobban az anyagi helyzetet, akkor miből fogjuk kifizetni?  

 

Szente Béla alpolgármester:  Hangsúlyozom, nem vagyok ellene az új asztaloknak, de a piac 

megnyitását jelenleg a kölcsön asztalokkal látom megvalósíthatónak. Ha két részletben is, de meg 

kell rendelni.  

 

Szalai Gábor képviselő: A projektmenedzser is azt mondta, hogy két részletben lehet lehívni a 

pénzt. Első félév és év vége. Úgy döntöttünk, hogy megrendeljük a 20 db asztalt, nem a 40-et, mert 

azt már le tudjuk hívni. Tudom, hogy nincs pénzünk, de akkor mindent abba kell hagyni, mert 

semmire nincs pénzünk. Akkor húzzuk le a függönyt, menjünk haza, nem kell 11-én megnyitni a 

piacot, mert nincs rá pénzünk. Ha nincs rá pénz, akkor mért kell megnyitni? 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor miért nem tetszett ilyen hangos lenni. Nem kampányolni 

kellett volna a Molnár úr mellett, hanem …..... 

 

Szalai Gábor képviselő: Alpolgármester úr meg kampányol a Szente Béla mellett és ha mindenki 

kampányol valaki mellett, akkor mi van? 

 

Borbás Elvira képviselő: Elnézést hagyjuk abba a személyeskedést.  

 

Szalai Gábor képviselő: Nem én kezdtem a személyeskedést.  

 

Többen egyszerre kiabálnak! 

Vargáné Vass Éva jegyző: Egy kicsit frissítse fel mindenki a memóriáját. Miért is nem lett átadva a 
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piac? Miért is nem lett megrendelve az asztal? Mert mindenféle ötletekkel tetszettek előállni Juhász 

Sándor polgármester úrnak, hogy ilyen, meg olyan fedett csarnokot szeretnénk, majd rendezvényre 

jó lesz és így tovább. Ezért nem lett átadva, mert mindenféle ötlettel előállt a képviselő-testület 

mikor melyik tagja és a polgármester be sem hozta megrendelésre. Ez az egyik. Tessenek elővenni 

azokat a jegyzőkönyveket. És azt, hogy személyeskedik az alpolgármester úr, én is azt mondom, 

hogy valóban abba kellene hagyni. Én nem vagyok az átköltözés ellen, hivatalomnál fogva nem 

kampányolhatok senki ellen és senki mellett, pártatlan vagyok. Mivel többes számban tetszett 

fogalmazni kategorikusan és határozottan visszautasítom. Innentől kezdve még egyszer mondom. A 

képviselő-testület döntését követően intézkedni fogok a magam hatáskörében, hogy az átköltözés a 

hivatal részéről megtörténjen. Velem nem kell egyeztetni, határidőt tessenek mondani és anyagi 

fedezetet tessenek biztosítani a költözésre.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Én azt hiszem, a bajok oka ott van,hogy a piac 27 M Ft-jából a 

mai napig egyetlen fillér sem lett lehíva. Ezt mi akadályoztuk meg?  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Néha igen. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Mivel? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A döntésképtelenséggel.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Milyen döntésképtelenséggel. Elnézést a piac elkészült, a 

piachoz a testületnek semmi köze nem volt, nem engedtek beletekinteni és nem is akartunk 

beletekinteni, mert az volt a mi dolgunk, hogy megszavazzuk, hogy legyen piac. A piac két éve kész 

és semmi bevétel nincs belőle. A projektmenedzser azt mondta, hogy visszalehet hívni 4 -5 M Ft-ot. 

Akkor én azt kérdezem, hogy ki a felelős, hogy két éve nem lett visszahíva egyetlen fillér sem?  

Amennyiben van pénzünk én is azt mondom, hogy az új asztalok kellenek. Szente Bélát kérdezem, 

hogy tudja fizetni az 1,7 M Ft-ot az új asztalra? 

 

Szente Béla alpolgármester: Nem látom biztosítottnak, mivel olyan számlákat kell most kifizetni, 

ami az iskola fenntartására kell és a közszámlák. De szükség van új asztalra, de nem most. 

 

Dr. Pácziné Félix Anna  képviselő: Láttuk, hogy nincs pénz, ezért beszéltünk a 

projektmenedzserrel, hogy mit lehetne tenni. Ő javasolta Ceglédet, nem mi mentünk keresni. 

 

Szalai Gábor képviselő: Még egyszer mondom. Itt volt minden képviselő társam, amikor a Péter itt 

ült ezen a széken. Ő mondta a méreteket az asztalhoz, mert csak ezt fogják fizetni. Ha a méret eltér, 

akkor hogy akarjátok lehívni a projektből. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Beszéltem vele telefonon, bemondtam a ceglédi asztalok méreteit 

és azt mondta, hogy jó. Én megpróbálom, hogy a projektek működjenek és akkor van az, hogy 

akadályozzák.  

 

Vad Mária állampolgár: Meg  is van róla a véleményünk, mert két éve nem működik a piac és 

nem tettetek semmit annak érdekében, hogy működjön a piac. Hagytátok, hogy ebek harmincadjára 

porosodjon, gazosodjon és nem tettetek semmit. Előtte 10 -12-en most  5 6-an nem tesztek semmit, 

hogy jól működjön a piac. A pályázatot amit benyújtottunk a fele nincs megépülve annak a piacnak 

és a pénz meg majdnem duplája. Ez a piac nem alkalmas arra, hogy piac legyen. Kicsi, 

szemétdombra fel lett építve a piac. Megközelíthetetlen a 4-esen a vasúton átjárva, alkalmatlan 

piacnak már akkor is mondtuk, de ti nem fogadtátok el, mert akkor a polgármester azt mondta és ti 
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mindenáron ragaszkodtatok hozzá és mint a jó tanítványok mentetek a tanító után. Az ÁNTSZ nem 

fogadja el, ha elfogadta, akkor azért, mert kapott valamit. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Kérem a jegyzőkönyvbe az előző hozzászólást szó szerint rögzíteni.  

 

Vad Mária állampolgár: Jól van mehet vele a bíróságra nyugodtan.  

 

17:58 Szente Béla alpolgármester kimegy a teremből. A jelenlévő képviselők száma: 5 fő. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem a személyeskedést befejezni, ne személyeskedjünk. Nálam 

is elszakadt, de ha engem akadályoznak, hogy előre tudjunk lépni az egy kicsit sok. Nem is tudom 

miért csinálom ezt.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Azért mert megválasztották kedves képviselő társam, alpolgármester 

úr. Szerintem nem kellene szemre hányást tenni sem az előző, sem a mostani testületnél. Csupa 

negatívumokat kapunk. Lehet, hogy elkövettünk hibákat, ki nem követ el, ne azt próbáljuk meg 

inkább, hogy valahova haladjunk? Csak úgy kérdezem. Lehet itt azt mondani, hogy szemét dombra 

épült,  erre épült arra épült. Itt mindenki olyan klasszul csinálna mindent, hogy néha felteszem a 

kérdést, akkor mi minek vagyunk? Itt az derül ki, hogy tehetetlenek vagyunk ilyenek, meg olyanok 

vagyunk. De ha nem csinálnánk, akkor ki csinálná? A felelősek mi vagyunk, hogy üzemeljen, hogy 

legyen. A célunk,hogy a falu megkapja a piacot, a területet az épületet, mindegy, hogy ki mit mond. 

Én azt javaslom mindenkinek,  mivel tudjuk nagyon jól, hogy anyagilag hogy állunk, Ceglédről a 

lefestett felújított asztalokat csak addig, amíg a piacot meg tudjuk nyitni  hozzuk el kölcsön. Ősszel 

pedig mindenféle képen meg kell rendelni az asztalt, hogy ősszel lehívásra kerüljön ez a pénz. Talán 

lesz valami bevétel, valami történik. Úgy nem lehet hozzáállni, hogy nem kell. Akkor nem kellett 

volna temető, polgármesteri hivatal, piac és semmi. Ne essünk már egymás torkának, ez nevetséges. 

Beszéljük meg, tessék egy kicsit komolyabban venni, hogy mit tudunk most kifizetni, mindenki 

tudja, hogy mik a fontos dolgok.  Jön a választás, így alakult, nem kevés pénzbe kerül. Meg kell 

csinálni, meg kell finanszírozni előre. Ha nem így lenne, akkor biztos a piac kész lett volna. Most 

nem. Ez a megoldás. Ezeken a dolgokon kívül még van iskola, óvoda, nyári étkeztetés, amit 

törvényileg biztosítani kell, ki kell fizetni a szociális dolgokat. Ez olyan, mint egy háztartás. Ha 

paprikás krumplira telik, akkor azt eszünk, ha csirke pörköltre, akkor azt. Most éppen csak zsíros 

kenyérre. És akkor mi van? Szégyellni kell magunkat, nem egyedül vagyunk így vele. Én nem 

szégyellem magam. És igazunk lett, ez a másik fele. 

 

18:05 Szente Béla visszatér a terembe. A jelenlévő képviselők száma: 6 fő 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Mindenféleképpen szeretnénk a piacot átadni, ennek az egyetlen 

akadálya az asztal.   

 

Borbás Elvira képviselő: Már elhangzott egy javaslat, hogy ingyen kölcsön adják a megnyitóra az 

asztalokat és ősszel lesz pénzünk, akkor megrendeljük az új asztalokat.  Ez a javaslatom, hogy 

hozzuk el, ősszel is lehívható a pénz és akkor ősszel megrendeljük az újakat.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Megmondhatjuk a falunak is. Nincs itt mit szégyellni. Ha nem 

mondjuk meg, nem fogják tudni. 

 

Szalai Gábor képviselő: Szeretném  még egyszer a képviselő társaim figyelmét felhívni arra, hogy 

a múltkor volt egy döntésünk. Arról volt döntés, hogy a 20 db asztalt megrendeljük, azt az 

alpolgármesterek aláírják. Nem történt meg. Ha nem csináltatjuk meg, akkor nem lehet csak 2,2 M 
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Ft-ot lehívni, a többi közpénzből ment oda. Legalább lehetne a lakosságnak valamit mutatni, hogy 

valami elkészült, nem akármit idehozni 400 E Ft-ért. 

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Amikor megszavaztuk az asztalokat, akkor még nem voltunk 

annyira tisztába vele, hogy mennyire nincs pénz. Szente alpolgármester utána nézte át a bent lévő 

számlákat és mondta, hogy nem tudjuk kifizetni. Azért folyamodtunk arra, hogy kerestünk egy 

áthidaló megoldást. Másik dolog a Marikának szeretném mondani. Igenis mi dolgoztunk, ne mondj 

olyat, hogy két évig nem csináltunk semmit. Aki önkormányzatnál dolgozott, annak tudnia kell, 

hogy mennyi munka van azon kívül, hogy ez ügyben talán ő nem látott megfelelő haladást. Az 

ÁNTSZ átvette, ne vagdalózz, hogy az ÁNTSZ mit fog mondani. 

 

Szente Béla alpolgármester: Két napja még nem volt szerződés, akkor Gábor mit írtunk volna alá. 

Határozati javaslatom:  a piacot nyissuk meg a kölcsön asztalokkal és a későbbiek folyamán 

rendeljük meg az új asztalokat. 

 

Szalai Gábor képviselő: Határozatunk van arra, hogy ezzel az emberrel megcsináltatjuk két 

részletben az asztalokat. Az első részletnek le tudjuk hívni a bizonyos pénzét, akkor ezt mondtuk, a 

második asztal rész után le lehet hívni decemberbe. Akkor most megint új vállalkozót fogunk 

keresni, mert akkor azt látom, hogy akkor ne is csináltassunk új asztalt?, de a lakosságnak csak el 

kell mondani, hogy ezért meg ezért került ennyibe a piac. Nem is kell asztal, mindenki hozzon 

magával. 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Többször elhangzott, hogy milyen nehéz anyagi helyzetben van az 

önkormányzat. Kaphatnék arra választ, hogy akkor most miért olyan fontos az átadás, ha két évig 

ráért? 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Azért mert a lakosok már régen kérdezik és az anyagi helyzetünk 

szeptemberben sem lesz jobb. 6,7 M Ft-tal tartozunk a KátaÉpszöv-nek az új önkormányzati 

épületbe, már eljárást akart indítani az önkormányzat ellen, de sikerült leállítanom. A 

projektmenedzser azt mondta, hogy a 27 M Ft-ból 4 -5 M Ft-ot tud visszahívni, ez az asztal megint 

belekerül 1,2 M Ft-ba, amit nem lehet visszahívni. Kérdezem mi a a biztosíték arra, hogy 

októberbe, novemberben, decemberben vagy januárban lesz pénzünk? Mi a biztosíték? Az épület 

nincs használva, megy tönkre, igazából ezért lehet felelősségre vonni. Vitatkozunk vacak 

asztalokon, mert az egyik képviselő társam új asztalt akar minden áron, a többiek gondolkodnak 

rajta. Elnézést, ha nekem lenne pénzem repülőt vennék és azzal járnék.  

 

Szalai Gábor képviselő: A bizottsági ülésen az összes tag támogatta, megkérem még egyszer, hogy 

ne személyeskedjen, hogy egy képviselő nem szeretné. Én meg nem szeretném, hogy valami 

bontott asztalok kerüljenek ide. Mindenki támogatott, most itt ülsz és nem mernek szembe szállni. 

Döntés született, hogy legyen legyártva az új asztal, csak nem lett a szerződés aláírva, alá kellene 

írni, ami nem történik meg.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Csak a vállalkozó olyan szerződést akart, hogy az 50 %-ot 

fizessük ki előre... 

 

Szalai Gábor képviselő: Megmondta a jegyző asszony, hogy nem volt ilyenről szó, a bizottsági 

ülésen. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Igenis 50 %-ot kért, még a jegyző asszony mondta, hogy milyen 

vállalkozó az, akinek nincs pénze anyagra, előleget kér. Akinek nincs pénz az ne vállalkozzon, ezt 
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mondta jegyző asszony. 

 

Szente Béla alpolgármester: Válaszolva, hogy miért lett ilyen sürgős most. Azért, mert meg 

kaptuk a használatba vételi engedélyt, és a Kft. aki meg lett bízva megkérte a működéshez az 

engedélyt. Ezért a lakosság kérésére meg kell nyitni a piacot. Ha meg van a működési engedély 

nonszensz, hogy hónapokig vagy évekig megint nem működik a piac.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A következő javaslat hangzott el: 20 asztalt vegyünk kölcsön és 

szeptemberben rendeljük meg a 40 asztalt.  

 

Szalai Gábor képviselő: Képviselő társam nem mondta azt, hogy majd, mert ilyen döntés nem 

született a testületi ülésen. Olyan döntés született, hogy a 20 asztalt rendeljük meg, tessék elolvasni 

a jegyzőkönyvet. A javaslat azt volt, hogy rendeljük meg a 20 asztalt és a piac megnyitásához 

vegyünk kölcsön szintén 20 asztalt, mivel nem készülne el az új. Ez volt a javaslata az 

alpolgármester úrnak is.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Hogy a bizottsági ülésen így hangzott el az egy dolog, a 

testületi ülésen miért nem lehet mást szavazni. Akkor én nem is szavaztam, de miért akarod, hogy 

ugyan azt szavazzuk meg.  

 

Szalai Gábor képviselő: Elnézést képviselő társam, azt mondtam, hogy a múltkori testületi ülésen 

szavazott a testület és született egy döntés.  Meg kell nézni a jegyzőkönyvet, hogy hány igen és 

hány nem volt benne. Ne variáljunk, te is megszavaztad, hogy legyen 20 db asztal. Akkor vissza 

kell vonni.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő:  A pénzügyiről beszéltem én. 

 

Szalai Gábor képviselő: Akkor a határozatot vissza kell vonni. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Ha nem akarják többen visszavonni, hogy az eredeti állapot 

maradjon.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Először a módosító indítványokról dönt a képviselő-testület, elhangzási 

sorrendjében, majd ezt követően az eredeti határozatról születik döntés. Az eredeti határozati 

javaslat a Szente Béla alpolgármester úr javaslata volt, hogy a piac megnyitásához Ceglédről a 

használt asztalokat kérjük kölcsön és szeptemberben rendeljük meg az asztalokat. A módosító 

határozat Szalai Gábor képviselő úr tette, ami arra vonatkozik, hogy maradjon az eredeti határozat 

és a két alpolgármester  hajtsa végre.   

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor aki Szalai Gábor képviselő javaslatával egyetért, hogy 

hajtsuk végre, az kézfeltartással fogadja el. 

 

Nem szavaz a képviselő-testület. Senki nem emeli fel a kezét. 

 

Szente Béla alpolgármester: Azonnali hatállyal vagy hajtsuk végre, mert nem mindegy. 

 

Szalai Gábor képviselő: Még egyszer elmondom. Született a múltkor döntés? 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester:  Igen.  
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Szalai Gábor képviselő: Szerződés aláírására kértük fel a két alpolgármestert? Köszönöm, ezt 

szeretném. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor aki az eredeti határozat végrehajtása mellett van, az 

kézfeltartással fogadja el. 

 

Szente Béla alpolgármester: Az a kérésed, hogy azonnal, vagy legyen aláírva mostanában. Nem 

mindegy, hogy most azonnal, vagy mondjuk szeptemberbe.  

 

Borbás Elvira képviselő: Az eredeti határozat úgy szól, hogy határidő: azonnal. 

 

Szente Béla alpolgármester: Értem.  

 

Szalai Gábor képviselő: Az előbb azt mondtad, hogy legyen kölcsön asztal, de a 20 db-ot 

rendeljük meg, igaz? 

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Szeptemberben. 

  

Szalai Gábor képviselő: Nem szeptemberbe, mit szeptemberbe? Nem volt ilyen testületi döntés. 

 

Borbás Elvira képviselő: Szavazzunk már arról, amit az Anti elmondott. A jegyző asszony 

elmondta, hogy  szavazni kell.  

 

Szalai Gábor képviselő: A múltkor már döntöttünk, azt szeretném, ha végre lenne hajtva. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Igaza van a képviselő úrnak, de ahhoz a döntéshez képest, amit a Szente 

alpolgármester előterjesztett, ez egy módosító javaslat.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Tehát, aki egyetért azzal, hogy az eredeti határozatot hajtsuk 

végre és ne legyen kölcsön asztal, az kézfeltartással fogadja el. 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 5 nem  szavazattal a határozati javaslatot nem elfogadja el, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

88/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

       a 63/2013. (IV. 12.) Kt. határozat végrehajtásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 63/2013. (IV. 12.) Kt. 

határozatára vonatkozó javaslatot -mely szerint „a piac létesítmény 40 db elárusító pad gyártásával 

a FlottAuto Kft.-t (1164 Budapest, Bóbitás út 53. adószám: 23583922-2-42) bízza meg  3.427.425.- 

Ft-ért,  melyre keretszerződést köt. A keretszerződés 40 db padig szól úgy, hogy első körben 20 db 

padot, majd 2013. december 31-ig szóló keretszerződéssel további 20 db-ot rendel”, Szalai Gábor 

javaslata alapján –, nem fogadja el.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester  
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   Szente Béla alpolgármester 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Ez volt az eredeti javaslat. A másik, hogy a képviselő-testület 

felhatalmaz arra, hogy ezeket az asztalokat egyenlőre kölcsön vegyük és a másik 20 asztalt 

rendeljük meg. 

 

Borbás Elvira képviselő: Kérjünk be árajánlatokat és rendeljük meg a következő ciklusban 

szeptemberben. Nem? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Van érvényes döntés. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Az érvényes döntést vissza lehet vonni.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző:  Ha újabb árajánlatot kérünk be, akkor az eredeti 63/2013. (IV.12.) Kt. 

határozat nem lesz végrehajtva. Mert, ha új árajánlatot kérnek be, az egy új eljárás.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Azért, mert szeptemberig hátha mások lesznek az árak.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Mások lesznek az árak, a másik tájékoztatom a képviselő-

testületet, hogy észre vettem, hogy ez a cég két cég nevében adott be árajánlatot, ezt tisztázni kell.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ha az alpolgármester úr tudta, hogy két cég nevében adott be árajánlatot... 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem tudtam. 

 

Szalai Gábor képviselő: Jó nem tudta, de akkor az eredeti Kt. határozatot vissza kell vonni,mert 

nem kapjuk meg a 2,2 M Ft-ot sem. De nekünk olyan mindegy, olyan jól állunk anyagilag.  

 

18:15 – 18:30-ig szünet, Szalai Gábor képviselő távozik. A jelenlévő képviselők száma 5 fő.  

 

Borbás Elvira képviselő: Most vissza kell vonni az eredeti határozatot és a  Szente 

alpolgármesterét megszavazni, ha jól értettem. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A következő határozati javaslat: A piachoz szükséges mennyiségű 

asztalokat kölcsön kapjuk. Ez a határozati javaslat. Aki ezzel egyetért kézfeltartással fogadja el. 

 

Szente Béla alpolgármester: Felveszed velük a kapcsolatot. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Így van. Akkor 5 egyhangú igen. 

 

Borbás Elvira képviselő: Szeretném megkérdezni a jegyző asszonyt, hogy ez a határozat így jó? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Se határidő, se felelős, se az, hogy mikor... 

 

Borbás Elvira képviselő: Akkor megbízzuk Dr. Páczi Antal alpolgármestert, hogy bonyolítsa le, a 

határidő az azonnal. 

 

Kifutné Szerencsi Ildikó jegyzőkönyvvezető: Azt el tetszenének mondani, hogy honnan lesz 

kölcsön kérve? 
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Dr. Páczi Antal alpolgármester: A Ceglédi Városüzemeltetéstől kérjük kölcsön. Határidő: 2013. 

május 1. Felelős: alpolgármesterek.  

  

 

A Képviselő-testület 5 igen, - egyhangú -  szavazattal a határozati javaslatot elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

89/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

      a piac megnyitásához árusító asztalok kölcsönzéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a piac megnyitásához a 

Ceglédi Városüzemeltetéstől árusító asztalokat kölcsönöz. Felhatalmazza Dr. Páczi Antal  és Szente 

Béla alpolgármestereket, hogy vegyék fel a kapcsolatot.  

 

Határidő: 2013. május 1.  

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A következő határozati javaslat, hogy a 63/2013.(IV. 12.)Kt. 

Határozatot visszavonjuk. Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

Szente Béla alpolgármester: Arra kérem az alpolgármester urat, hogy a FlottAuto Kft.-t 

tájékoztassa. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Tájékoztatom. Felelős alpolgármesterek, határidő azonnal. 

 

A Képviselő-testület 5 igen, - egyhangú -  szavazattal a határozati javaslatot elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

90/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

    a 63/2013. (IV. 12.) Kt. határozat visszavonásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 63/2013. (IV.12.) Kt. 

határozatát, mely a „a piac létesítmény 40 db elárusító pad gyártásával a FlottAuto Kft.-t (1164 

Budapest, Bóbitás út 53. adószám: 23583922-2-42) bízza meg  3.427.425.- Ft-ért,  melyre 

keretszerződést köt. A keretszerződés 40 db padig szól úgy, hogy első körben 20 db padot, majd 

2013. december 31-ig szóló keretszerződéssel további 20 db-ot rendel” visszavonja.   

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester  
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Dr. Páczi Antal alpolgármester: A következő határozati javaslat: 40 db asztalra 3 db. árajánlatot 

kérünk be, egyet természetesen a FlottAuto Kft.-től és 2 helyi vállalkozótól. 

 

Szente Béla alpolgármester: Azért javaslom a FlottAuto Kft.-től is bekérni az árajánlatot, mert 

nem biztos, hogy ősszel is ez lesz az árajánlata. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Mikori kivitelezéssel? Tehát akkor: A piachoz szükséges 40 db 

asztalra, a pályázatban kiírt műszaki paramétereknek  megfelelően 3 db. árajánlatot kérünk be, 

egyet a FlottAuto Kft.-től, kettőt helyi vállalkozóktól. Határidő: 2013. június 15, felelős: 

polgármester.  

Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el. 

 

Szente Béla alpolgármester: Szerintem ilyen kész tények elé nem állíthatjuk azt a polgármestert, 

aki még nincs is megválasztva. Ha neki más lesz a véleménye?  

 

Borbás Elvira képviselő: A testület marad. 

 

Szente Béla alpolgármester: Szerintem a felelős: alpolgármesterek. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki ezzel egyetért, kérem kézfeltartással fogadja el. 

 

A Képviselő-testület 5 igen, - egyhangú -  szavazattal a határozati javaslatot   elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

91/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

   a piac létesítményre elárusító padok beszerzéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a piac létesítmény területére 

40 db asztalra, a pályázatban kiírt műszaki paramétereknek  megfelelően 3 db. árajánlatot kér  be, 

egyet a FlottAuto Kft.-től (1164 Budapest, Bóbitás út 53.), kettőt helyi vállalkozóktól.   

 

Határidő: 2013. június 15.  

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

              Szente Béla alpolgármester 

 

Szente Béla alpolgármester: Az útjaink borzalmas állapotban vannak, árajánlat bekérés alatt van.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: 2.000.- Ft/m2.  

 

Borbás Elvira képviselő: Ezt PTB ülésen kell megbeszélni először.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Jó ezt a PTB megtárgyalja először.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A PTB ülésen  beszéltünk róla, hogy a kempingben lakik egy 

ember, mint gondnok, de nem vigyáz eléggé a kempingre. Felül kellene vizsgálni, hogy fizessük-e 

neki az elhasznált villanyt és gázt, vagy egyáltalán mi legyen a dolgunk ezzel.  
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Szente Béla alpolgármester: Én elmondtam a PTB ülésen, hogy felveszem vele a kapcsolatot és 

ultimátumként fogom elmondani neki, hogy mi a feladata.  Azóta javarészt itt voltam bent, reggel 

amikor kimentem nem volt ott, lehet, hogy közértben volt. Fel kell venni vele a kapcsolatot, mert a 

gondnoki feladatok ellátásának a tevékenysége nem felel  meg. Nem zárja a kaput, nem szól időben, 

hogy behatolás történt stb. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem akarom védeni, de egy ember nem tudja megvédeni a 

területet. Sajnos lakásokba is betörnek, hogy otthon alszanak az emberek.  

 

Szente Béla alpolgármester: A szomszéd faházból nézi, hogy törik fel a másik faházat és 24 óra 

múlva kapunk erről tájékoztatást. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Elő sem mer jönni egyedül, mert lecsapják. 

 

Szente Béla alpolgármester: Ez csak tájékoztatást volt, nem kell határozatot hozni, fel fogom 

venni vele a kapcsolatot. 

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A kátyúzáshoz még elmondanám, hogy szállító eszközre lenne 

szükségünk. A gépeket sem tudják kivinni, pl. a fűnyírókat. Már 300 E Ft-ért lehet venni, ezzel 

kapcsolatban kellene valami. Jó lenne olyan dobozos autó, amivel az ebédet is hordják, csak azzal  

nem lehet mást szállítani.  

 

Szente Béla alpolgármester: Erre ember is kell, aki kezeli, mert aki most az ebédet szállítja nem 

biztos, hogy elfogja látni azt a feladatot, erről is gondoskodnunk kell. A kátyúzással nem biztos, 

hogy tudunk várni addig, amíg beindul a közmunka program. 

 

Borbás Elvira képviselő: Először is venni kell egy autót, fel kell venni  1 -2 embert, aki 

megcsinálja az utakat. A Páczi doktor úr elmegy holnap és megtudja, hogy mikorra várható, hogy 

közmunkások lesznek. Ha egy hét múlva, akkor nem kell felvenni embert, ha azt a választ kapja, 

hogy több mint egy hónap, akkor egy hónapra fel kell venni 2 embert, venni kell egy járművet, 

anyagot és megcsináltatni az utakat. Ez a megoldás. Menyi pénz kell hozzá? Kell a traktorra vagy 

dobozos járműre 300 E Ft,  a két ember bére egy hónapra minimálbérrel durván 300 E Ft a kettő,  

plusz az anyag, amit kiszórnak. Van ennyi pénzünk? Akkor miről beszélünk? 

 

Szente Béla alpolgármester: Előirányzatban szerepel.  

 

Borbás Elvira képviselő: Jó. Akkor mennyi pénzünk van? Felvette valaki azokkal a cégekkel a 

kapcsolatot, akik árulnak ilyen töltő anyagot, hogy mennyiért adják? Bekértük az árajánlatot? 

 

Szente Béla alpolgármester: Egy személyesen nekem odaadta, egy van a dokinál, de kell még egy. 

 

Borbás Elvira képviselő:  Akkor ez csak egy tájékoztatás volt, semmit nem döntöttünk.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó: Szeretném megkérdezni, hogy a kis traktorról sincs döntés? 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem hozunk döntést, mert az anyagi fedezetét nem látjuk.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A locsoló rendszert a parkba be kellene indítani. Biztos más is 

kapott ilyen levelet, de a Bodó úr írt, hogy nem kapott választ a   feltett kérdéseire. 
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Dr. Páczi Antal alpolgármester: Azt írja, hogy mindenkinek elküldte a nyílt levelét. Nem kívánom 

most felolvasni, de azt írja, hogy a jegyző asszony nem válaszolt a közmeghallgatáson feltett 

kérdésére. Azt írja, hogy amennyiben ez nem fog megtörténni a nyilvánossághoz fog fordulni. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Közmeghallgatáson nem hozzám intézett a Bodó úr kérdéseket, hanem 

a képviselő-testülethez, úgy hogy a képviselő-testület lesz szíves megválaszolni a  kérdéseit. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem ezt írja, de köszönjük szépen jegyző asszony.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A levélben a kérdések nincsenek benne, csak a szemrehányás. 

 

Vad Mária állampolgár: Én is ott voltam ezen a közmeghallgatáson. A Bodó úr feltette a kérdéseit 

és a jegyző asszony az SZMSZ-ből idézett, hogy nem kell a képviselő-testületnek azonnal 

válaszolnia, hanem 15 napon belül a polgármester írásban választ ad. Nem kapott választ, a Bodó úr 

ezt reklamálja. Én is megkaptam ezt a levelet. A választ a polgármesternek kellett volna megadnia, 

tehát felelősségre egyedül az akkori polgármester vonható, aki már nincs itt. Mások sem kaptak 

választ az elhangzott kérdésekre. 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Május 3-ig lehet a polgármester jelölteknek a kopogtató cédulát leadni. 

A Helyi Választási Iroda vezetőjét szeretném megkérni arra a lakosság tájékoztatása miatt, hogy 

szíveskedjen tájékoztatni, hogy kik lettek a jelöltek. Nem kapok választ? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Kérés volt, tudomásul vette a kérést. 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Akkor úgy teszem fel a kérdést, hogy tud-e adni tájékoztatást a 

Választási Iroda Vezetője az újság részére, hogy kik lesznek polgármester jelöltek? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Ha kéri, akkor kap. 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Most mondtam el a kérést, kérdést.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Tudomásul vette a kérését, mit tehetnék még.  

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Választ kérnék, hogy igen vagy nem. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Tudomásul vette a kérését. 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Jó. A jegyző asszony a Helyi Választási Iroda vezetője, szerettem volna 

egy határozott igent vagy nemet kapni a kérésemre. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Akkor tessék a választási iroda vezetőjéhez fordulni, mert ebben a 

pillanatban jegyzőként vagyok jelen, nem a választári iroda vezetőjeként. 

 

Nagy Lászlóné szerkesztő: Szerintem lehetne ezt egy kicsit rugalmasabban is kezelni, nem 

bonyolítani a helyzetet. Köszönöm.  

 

Vad Mária állampolgár: A parkban a szobor és környéke teljesen tönkre megy. Kérdezném, hogy 

a művész asszony vállalja vagy vállalta-e a szobor rekonstruálását? 

 

Borbás Elvira képviselő: Nem született róla határozat, ezért javaslom, hogy az alpolgármester 
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urak vegyék fel a kapcsolatot Anka Margittal, hogy a szobor eredeti állapotát állítsa helyre. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki a javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 tartózkodással a határozati javaslatot elfogadja, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

92/2013.(IV. 25.)Kt. 

Határozata 

 

a Makkos parkban lévő szobor helyreállításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Páczi Antal és Szente Béla 

alpolgármestereket, hogy vegyék fel Anka Margit szobrásszal a kapcsolatot, hogy a Makkor parkba 

készített szobrot állítsa az eredeti állapotába. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

              Szente Béla alpolgármester 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A Helyi Választási Iroda felvette a Szavazat Számláló Bizottság 

tagjaival a kapcsolatot, hogy kik azok, akik tudják vállalni a munkát. Az első jelzések szerint 

kiegészítésre fognak szorulni a szavazatszámláló bizottságok. Van olyan, aki bizottsági tag lett, volt 

aki lemondó nyilatkozatot juttatott el a Helyi Választási Irodának. Az időközi választásra ugyan 

azok a szabályok vonatkoznak, mint a 4 évenkénti választásra, azzal a különbséggel, hogy a Helyi 

Választási Iroda sajnos nem tudja igénybe venni az informatikai támogatást, ezért ez munkásabb, 

hiszen egyenként és kézzel kell minden műveletet elvégezni.  

 

Arról is tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a Rózsakert előtti területen önkormányzat által 

elhagyott szemét van.  

 

Továbbá tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a nonprofit Kft. alapító okiratát jóváhagyta, a 

vele megkötött közszolgáltatási szerződést is jóváhagyta, ennek a közszolgáltatási szerződésnek a 

2.2 pontja szerint a közszolgáltató megszervezi a közfoglalkoztatást és ellátja az ehhez kapcsolódó 

teendőket, pályázatokat nyújt be stb. 

 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság ülésén ismertettem a Belügyminisztérium Önkormányzati 

Államtitkárának Nagy András úrnak a levelét, és én kértem a megkeresés alapján, hogy a pénzügyi 

bizottság a Magyary Zoltán közigazgatás fejlesztési program részeként elindított az elektronikus 

közigazgatás operatív program 2011-2013 évi akció tervben nevesített, az önkormányzati ASP 

központi projektben minta-önkormányzatként szeretnénk részt venni. Az ASP program egy 

költséghatékony szoftver használati konstrukció. Alkalmazás-szolgáltatás, vagy alkalmazás bérlet, 

egy új operatív és egyben technológiai konstrukciót is jelent. A tevékenységünk támogatásához  

szükséges  ügyviteli és egyéni szoftvereket interneten keresztül igénybe vehetjük. Azt gondolom, ha 

2014-ben minta-önkormányzatként csatlakoznánk a Széchenyi-terv keretében elindított ASP 

központ felállítás mintaprogramhoz, hiszen ezek várhatóan 2015-től és azt követően, szinte kötelező 

érvényűek lesznek az önkormányzatoknak. Mindenképpen úgy gondolom, ha megkapjuk az új 

szervert, ha az önkormányzat az új épületbe költözik, ehhez a rendszerhez való csatlakozás 
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elősegítené a lakosság jobb kiszolgálását. Ebben az ASP központban a következő szolgáltatásokat 

tudjuk igénybe venni: gazdálkodási rendszer, ingatlan vagyonkataszter-rendszer, önkormányzati 

adórendszer, iratkezelő-rendszer, önkormányzati portál, ipari és kereskedelmi ügyintézés rendszere. 

Nagyon fontos, hogy az integráció be fog következni az önkormányzatok életében nagyon rövid időn 

belül. Az integrációnak az a lényege, hogy megszünteti az ügyviteli és adminisztrációs párhuzamosságokat, 

ezáltal a költségek is csökkenthetők. Pl. a vagyonkataszterre évente – nem tudok pontos számot mondani – 

kb. 230 E  Ft-ot fizetünk, az iktatórendszer karbantartására évente 240 E Ft + ÁFA-t fizetünk. Tehát, ha az 

önkormányzati portált az integrált rendszerben tudjuk működtetni éves szinten jelentős megtakarítást 

eredményez. A bizottság támogatta azt a javaslatot, hogy csatlakozzunk a Magyary Zoltán fejlesztési 

programban meghirdetett önkormányzati ASP központ felállításához teszt önkormányzatként 2014. január 1-

jétől. Azt szeretném kérni a képviselő-testülettől, hogy olyan döntést hozzon, hogy Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete kifejezi azon szándékát, hogy az elektronikus közigazgatás operatív 

program 2011-2013 évi akciótervében nevesített, az önkormányzati ASP központ felállítása című projektben 

minta-önkormányzatként 2014. január 1-jétől részt kíván venni. Tapasztalatával, hozzáértésével segíteni 

kívánja a projekt sikerességét. Ennek nincs költsége. 

 

Szente Béla képviselő: Éljünk  a lehetőséggel, benne leszünk.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Már a teszt rendszerben tudjuk használni a programokat. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor ez egy tájékoztatás.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem ezt el kellene fogadni.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Szerintem jegyző asszony hamarabb is elküldhetted volna nekünk. Kérem 

a képviselő-testület tagjait, aki a jegyző asszony javaslatával egyetért, kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 tartózkodással a határozati javaslatot   elfogadja, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

93/2013.(IV. 25.)Kt. 

határozata 

 

       az elektronikus közigazgatás operatív program 2011-2013. évi  

     akció tervében EKOK3 prioritásban nevesített az  

           önkormányzati ASP központ felállítása című projektről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete kifejezi azon szándékát, hogy az elektronikus 

közigazgatás operatív program 2011-2013 évi akció tervében EKOK3 prioritásban nevesített az 

önkormányzati ASP központ felállítása című projektben teszt önkormányzatként 2014. január 1-jétől részt 

kíván venni. Tapasztalatával, hozzáértésével segíteni kívánja a projekt sikerességét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A 8/2013-as BM rendelet szerint az önkormányzatnak május 2-ig az ebr42 

rendszerben két pályázati lehetősége van. Az egyik a kötelező önkormányzati feladatok ellátása intézményi 

benyújtása. Itt pl. óvodai nevelést segítő, ezt azért vettem elő mert két csoport szobával bővítésre kész a terv, 

annyi a dolgunk, hogy az ebr rendszerben rögzítjük – persze ehhez még sok minden kell még – a pályázatot, 

a BM rendelet 1 § (4) bekezdés c/ pontja alapján 80 %-os támogatottságú ez a pályázat. Fontos, hogy itt 

lehetne pályázni bölcsődére, lehet iskolai kollégiumi étkeztetés infrastruktúrájának fejlesztésére. Csak egy 

pályázatot lehet benyújtani, azért mondtam el mindet, hogy teljes legyen a tájékoztatás.  

Pályázni lehet közbiztonság növelését szolgáló fejlesztések megvalósítására is. Szintén ebben a rendszerben 
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kell a pályázatot elkészíteni, a BM rendelet 3 és 4-es melléklete szerinti adatlapot kell kitölteni, a fejlesztési 

célra vonatkozó alátámasztó árajánlatokat, vagy tervezői költségvetést, ez a közbiztonság esetében, az 

infrastrukturális fejlesztésekhez kapcsolódó fénykép dokumentációt. 

Május 2-ig kell a pályázatokat rögzíteni és ekkor zárja az ebr42 önkormányzati információs rendszer. Az 

önerő 20 % az óvoda esetében. 

 

Borbás Elvira képviselő:  A közbiztonság esetében kamera rendszerre is gondolhatunk? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Például. A miniszter a kedvezményezettel a döntés közlésétől számított 15 napon 

belül, de legkésőbb 2013. december 20-ig támogatási szerződést köt. Ennyit kívántam elmondani, hogy 

ezeket a pályázati lehetőségeket találtuk.  

 

Borbás Elvira képviselő: Május 2-a jövő héten van, akkor döntést kell hozni, hogy ezeket a pályázatokat 

benyújtjuk vagy nem.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Segíteni szeretnék annyiban, hogy miután a könyvvizsgáló csak hétfőn tud 

érkezni, április 30-ig a zárszámadást meg kell tárgyalnunk, a Szente Béla alpolgármester úrnak már 

mondtuk, hogy minden valószínűség szerint április 30-án rendkívüli képviselő-testületi ülés keretében  a 

2012. évi gazdálkodásról szóló zárszámadást tárgyalni kell. Addig még van időnk, mert az még csak 30-a, 

lehet még egy kicsit gondolkodni. Esetleg a projektmenedzsert megkérjük, ha tud működjön közre ebben.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Jó lenne, ha ezt az anyagot átküldenéd e-mailben, hogy áttudjuk nézni. Van 

erre lehetőség? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Természetesen.   

 

Borbás Elvira képviselő: Arra kérem az alpolgármestereket, hogy április 30-án tűzzék napirendre a 

pályázattal kapcsolatos dolgokat.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: A Belügyminisztériumtól kértünk a kifizetetlen számlákra támogatást, 

sajnos elutasítottak. Javasoltam a jegyző asszonynak, hogy forduljon magasabb fórumhoz Orbán Viktorhoz, 

aki azt ígérte, hogy nem hagy egy önkormányzatot sem.  

 

Borbás Elvira képviselő: A  II. félévben is be lehet nyújtani a Belügyminisztériumba ezt a kérelmet,  

mindenféleképpen javaslom.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Az elutasítás indoka az volt, hogy az önkormányzat részéről fejlesztési célú hitel 

átvállalása megtörtént, így nem tudnak segíteni. 

Még egy nagyon fontos dolgot elfelejtettem, ami a PTB ülésen elmondtam, a talajterhelési díj rendelet  

módosítás. Ezt csak tájékoztatásként mondanám, hogy a bizottsággal egyeztettünk, a bizottság napirendre 

tűzi és a módosítását elvégezzük.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs az ülést 19:10 

órakor bezárom.  

                    K. m. f.  

 

 

Dr. Páczi Antal         Vargáné Vass Éva 

alpolgármester                jegyző  

 

 

Dzsupin Imréné                       Borbás Elvira 

jegyzőkönyv-hitelesítő                   jegyzőkönyv-hitelesítő 


